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REDNA IZDAJA
Naslednja številka izide predvidoma v petek, 18. maja 2012. 
Redakcijo zaključujemo 7 dni prej oz. do zasedbe prostih kapacitet.

Štefan Velečič 
Predsednik društva So
žitje je skupaj s sodelav
ci na dobrodelnem kon
certu Odprite srce, v ko
likor bo tudi Občina Tre
bnje nakazala obljub
ljeno, zbral kar 8.0006.

Stanko Tomšič I NikoGoleš
Novemu direktorju Ko- Trener Kegljaškega klu-
munale Trebnje očitno ba Trebnje je doživel ti-
ne bo lahko. Trebanjski jfc F* sto, za kar se v športu
župan želi namreč biznis živi. S svojimi kegljači-
- raje kot domači Komu- <=:> cami se je, prvič v več
nali - ponuditi zasebniku. ^ |H kot 40-letni zgodovini
Diši po korupciji? 'it Um kluba, uvrstil v 1. ligo.

Trgovina Extraform seje 
preselila v nove prostore, na 
Obrtniško ulico 22 (nekdanja 
diskoteka Afrika).

Več na zadnji strani!
Afriko po Jzor&mifco/

VELIKA IZBIRA

Samo za tiste, ki si BES upate kupovati ceneje!

Pozdravljam vas, UČ

(#04/1

Kompletna nega 
za vašega psa:
• kopanje

• razčesavanje in odstranjevanje vozlov
• striženje ali trimanje

• krajšanje krempeljčkov in nega blazinic 

e praznjenje paraanalnih žlez 

e nega ušes

Tel: 040122 004

Pasji salon Ajša, Jasna Kranjc s.p. 
Tomšičeva ul. 4, Trebnje 

pasjisalon.ajsa@gmail.com
www.pasjisalonajsa.com

• PVC OKNA IN VRATA
• ALU VRATA IN OKNA
• KRPAN ŽALUZIJE
• ROLETE IN KOMARNIKI
• ZIMSKI VRTOVI
• OKENSKE POLICE IN 

ZAKLJUČNA DELA

www.cugelj.si
POSLOVNA ENOTA
Ivančna Gorica
Stantetova 10,1295 Ivančna Gorica 
tel.: 01/7878535, faks: 01/7807868 
e-pošta: infoflcugelj si

Izbira pravega 
računovodskega 

servisa 
je lahko vaša 

najpomembnejša 
odločitev!

KERFI
FINANČNI INŽENIRING
www.kerfin.eu I info@kerfm.eu

CAJiTNG



Kartica
Novo v Dobritrgovini! 
Pisarniški material in 

^ šolske potrebščine.
Prihranek tudi 

I^V do 60%.

ugodnosti m

vi p ^
1

so nahupi ugodnejši

Dobrabrgovlna d o o. Obntmsl-ia 52. 82161 Trebnje. &H1 26 55 SE) 
O >.■ M lulija M7. 8278 Krsi-io. SMS 66 65 53

Pridobite si jo!

■ II za vas!
GRADAAGNIČ

PETER AGNIČ sp.
2% popusta na strojne omete in stiropor fasade,

5% popusta na beljenje in oplesk napušča in
5% popusta na najem fasadnega odra

DANA INDUSTRIJSKA 
PRODAJALNA 

ANDREJ JAMŠEK s p.
5% popusta pri nakupu vseh artiklov

LOTEKS d.o.o.
10% gotovinski popust 

na vse izdelke

AVTO CENTER VOVK d.o.o.
5% popusta na kompletne storitve v servisu 

Popusti se ne seštevajo!

GRADING KURENT D.o.o.
10% popusta na vse storitve

PAN-JAN D.o.o.
10% popust na dodatno opremo 

vozil škoda, Kia, Suzuki

KREVS-FINANČNI
BIRO d.o.o.

5 % popust za prvo leto 
vodenja poslovnih knjig za nove stranke

IST d.o.o.
5% popusta na celoten nakup

GOSTILNA JAVORNIK 
GORAN PEVEC s.P.

10% ob naročilu hrane

PICERIJA ČRIČEK-HOM 
TRGOVINA G0R'CA

pri naročilu pice 2 del 
brezalkoholne pijače gratis

ZAVAROVALNIŠKO
ZASTOPANJE
LEON ROJC s.P.

nasvet, določeni paketni popusti, praktično darilo

GOREČ d.o.o.
20% popust na izobraževanja

KOŠ d.o.o.
5 % popust za gotovinsko plačilo 

(razen za izdelke v akciji)

DOBRATRGOVINA d.o.0.
5% na vse neoriginalne tonerje in kartuše,

3% na vse originale,
2% na prenosnike in

3% na tiskalnike in ostalo

RCLTEH
SANDI SLAKs.P.
25% popust na vse storitve

MIZARSTVO AGOLES 
ANDREJ GOSPODARIC s.P.

5% popust na vse storitve

STEKLARSTVO
DUŠAN MOŽE s.p.

3% popusta na vse storitve

DEOTON d.o.o.
5% popusta na vse storitve

GOSTILNA IN 
PICERIJA ŠELIGO, 

MARJAN ŠELIGO s p.
prvi obisk - kava gratis

BAVEX d.o.o.
2% popust na vse storitve

PARKETARSTVO KLASIKA 
BORUT ANTONIČ s.P.

s% popust na vse storitve

SLIKOPLESKARSTVO
IN FASADERSTVO
ROBI NORČIČ s.P.

s% popust na vse storitve

KOVINOPRODAJA 
TREBNJE d.o.o.

5% popust na gotovinsko plačilo 
(ne velja za izdelke v akciji)

PRAVI AS,
ALEŠ REBOLsp.

darilo - presenečenje

TRAMAS d.o.o.

Krško
10% -15% popusta na avtomobilske rezervne dele

5% -10% popusta na moto oblačila in čelade 
Popusti NE VELJAJO za originalne rezervne dele!

VIP kartico ugodnosti pridobite ob nakupu v poslovalnicah DOBRATRGOVINA. Z VIP kartico 
Vam VIP podjetniki nudijo ugodnosti ali popuste, kot je navedeno. Kartica ni prenosljiva.
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VULKANIZERSTVO 
BOŠTJAN VOVK s.p.

TRGOVINA - HITRI SERVIS - VULKANIZERSTVO - AVTOOPTIKA - AVTOPRALNICA

AKCIJSKE CENE LETNIH PNEVMATIK
GOOD/irEAR (•r+xtuivjLai* Suouxi£

"MICHELim

K-giUNlROVAL | (gnllnenlal
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175/65-14 SAVA PERFECTA

175/65-14 FULDA ECOCONTROL

175/65-14 GOOD YEAR DURAGRIP

195/65-15 SAVA INTENSA HP

195/65-15 FULDA ECOCONTROL HP

195/65-15 DUNLOP FASTRESPONSE

195/65-15 GOOD YEAR EFFICIENT GRIP

205/55-16 SAVA INTENSA HP

205/55-16 FULDA ECOCONTROL HP

205/55-16 GOOD YEAR EFFICIENT GRIP

205/55-16 DUNLOP ŠPORT MAXX

225/45-17 SAVA INTENSA UHP

225/45-17 DUNLOP ŠPORT MAXX

225/45-17 GOOD YEAR F1 ASY

245/40-18 DUNLOP ŠPORT MAXX

A IO pCMC 120/60-17 DUNLOP ROADSMARTII. 100€

120/60-17 DUNLOP OUALIFERII. 88€

|li|/\T/\ PMFVMATIK 120/70-17 DUNLOP OUALIFER II. 94€
"■V * ^ r V l*l#% ■ ■ 120/70-17 DUNLOP ROADSMART ll. 104€

160/60-17 DUNLOP OUALIFER II. 115€

g ^ 160/60-17 DUNLOP ROADSMART II. 135€

/Jf 4Š \ \ 180/55-17 DUNLOP OUALIFER II. 125€

(m U \ 180/55-17 DUNLOP ROADSMART II. 145€

fil Wl V M > 190/50-17 DUNLOP OUALIFER II. 124€

DUNLOP ROADSMART II. 

DUNLOP OUALIFER II. 

DUNLOP OUALIFER II. 

DUNLOP ROADSMART II. 

DUNLOP OUALIFER II. 

DUNLOP ROADSMART II. 

DUNLOP OUALIFER II. 

DUNLOP ROADSMART II. 

DUNLOP OUALIFER II.

AKCIJA ALU PLATIŠČ
is;__ že od 70C
16^__ že od 75€
17’ že od 90€
18' že od 110€

11,

AVTOPRALNICA

AVTOOPTIKA

SERVIS VOZIL

VULCO CENTER, OBRTNIŠKA 4 (nasproti Mercator centra); TREBNJE
Del. čas: 8-12,13-17, sob 8-12; Avtopralnica: 8-18, sob. 8-15, ned 8-12 (ob nedeljah v primeru slabega vremena zaprto!)

www.vulkanizerstvo.si - e-pošta: bostjan.vovk@siol.net
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GALAKSIJA
restavracija-M-bowling^kavarna-M-slaščičarna*hotel

Galaksija Trebnje d.o.o. I Podjetniška ulica 13, Sl-8210 Trebnje 
Restavracija: 07 30 45 934 I Bovvling: 07 30 45 936 (rezervacije vsak dan po 14 uri)
Recepcija: 07 30 45 933 I Fax: 07 30 45 932 I info@galaksijatrebnje.si I www.galaksijatrebnje.si

Pripravljamo pogostitve za:
♦ poroke
♦ maturantske plese
♦ krst
♦ obhajila

♦ birme
♦ rojstnodnevne zabave
♦ družabne dogodke
♦ poslovne dogodke

ROJSTNODNEVNE ZABAVE ZA OTROKE NA BOVVIINGU

• pijoča (jake, jabolčni sok in (ola) v času zabave v neomejeni količini, je I20i la vsakega nadaljnega 
•zabava traja 2 uri otroka doplačilo IM.

* bovvling... * prenočišča...

* torte...
- izdelujemo torte po naročilu 

za različne priložnosti...

* hrana...
- malice
- nedeljska kosila (več vrst kosit)
- jedi po naročilu

* slaščice...
- tortice različnih okusov in
- pravi kremni sladoledi različnih 

okusov (dobrote iz domače slaščičarne)



www.volkswagen.si

Pritegnite pozornost.

Novi Volksvvagen CC.
Za prvi vtis ni druge priložnosti.
Nekateri vzbudijo pozornost brez posebnega truda. Tako, kot novi Volkswagen CC. Njegova 
oblika združuje eleganco limuzine in športnost kupeja. Za dinamično obliko se skriva limuzina 
vrhunske kakovosti: prostorna, funkcionalna in udobna. Opremljena je s številni mi 
asistenčnimi sistemi in inovativnimi motorji z majhno porabo goriva in nizkimi emisijami C02. 
Novi Volkswagen CC. Čas je, da pritegnete pozornost.

Za več informacij obiščite naš salon z vozili Volksvvagen.

Emisije C02:125-215 g/km.
Kombinirana poraba goriva: 4,7-9,3 1/100 km.
Slika je simbolna. Več informacij o specifični porabi goriva in specifičnih emisijah CO;, pri novih osebnih vozilih najdete v priročniku 
o varčni porabi goriva in emisijah C02, ki ga lahko brezplačno dobite na prodajnem mestu in na spletni strani www.volkswagen.si.

^ 0 Avto Slok
www.avto-slak.si

TREBNJE
Obrtniška ulica 51

07/34 81 480



MOŽEN NAKUP ALI NAJEM TAKOJ! PRIDITE IN SE PREPRIČAJTE!!

STANOVANJSKA SOSESKA 
"RIMSKI DVORI"

Več informacij:
gsm: 041229 088 
tel: 01/5199 212 

www.rimskidvori.si

Nova soseska Rimski dvori je zgrajena na odlični lokaciji ob Rimski 

cesti v Trebnjem (nasproti gasilnega doma), v neposredni bližini 
centra mesta, šole, vrtca, zdravstvenega doma, občine,..
Sodobna arhitektura objektov, energetska učinkovitost in funkcionalna 
razporeditev prostorov v posameznih stanovanjih bo omogočala 

visoko kakovost življenja in zadovoljstvo bodočih stanovalcev.
Vsa infrastruktura je na dosegu roke.

Cena za nakup stanovanja s parkirnim mestom že od 92.000C z DDV. 
Možnost najema stanovanja, cena na mesec:
- AM16 (dvosobno), 62 m2 + parkirno mesto v garaži, 490€
• APS (trosobno), 81,20 + 20 terase + parkirno mesto v garaži, 650C
- CM12 (garsonj.), 44 m2 + 7 m2 balkona + zunanje park. mesto, 380€

Zakaj so stanovanja v Rimskih dvorih boljša?
■ klasična gradnja, debelina fasade 18 cm

■ svetla višina stanovanj je nadstandardna in znaša 270 cm

• 45 nadstandardnih in energetsko varčnih stanovanj velikosti 35m2 do 95m2
■ okna energetskega razreda A s troslojnimi stekli (0,73 W/k2) + rolete

• možnost izbire parketa (klasični hrast parket, beljen hrast ali bambus)
• notranja vrata iz polnega lesa

• kopalniška oprema višjega cenovnega razreda + talno gretje v kopalnicah
• lastna kontrola porabe energije - individualni števci

■ 74 parkirnih mest v polno vkopani garaži

PSMMIfl [MPHŠSlil&iiils Me® mm M [paBSteeJs pifl 
to gteCsMi® soSfcMip

IZGRADNJA SONČNIH ELEKTRARN
- ocena primernosti lokacije za postavitev

- preliminarni izračun donosnosti in svetovanje 

glede najprimernejše rešitve,

- priprava projektov PGD, PZI in PID in druge 

potrebne dokumentacije,

- izgradnja,

- priprava dokumentacije za priključitev in priključitev 

na distribucijsko omrežje,

- pridobitev deklaracije za sončno elektrarno,

- svetovanje pri pridobitvi podpore in sklenitvi 

pogodbe za prodajo električne energije.

NA KLJUČVeč info: http://www.mti.si * Gsm: 041765 118



MIZARSTVO
Andrej Gospodaric s.p., Obrtniška ulica 31, Trebnje

MIZARSTVO: 041966 661 • TAPETNIŠTVO: 031882 686
www.informacija.net/tapetnistvo-mizarstvo-agoles

- izdelava pohištva (kuhinje, vrata, dnevne sobe,...)
- izdelava in prenova sedežnih garnitur in kuhinjskih kotov
- pretapiciranje kuhinjskih stolov
- vrtno pohištvo, dekorativne blazine, tabureji
• izdelava in prenova blazin v prikolicah in avtodomih

Se priporočamo! Tapetništvo
Na Veliki Sevnici pri Trebnjem 
odpira svoja vrata Vrtnarstvo Lovše

S tem mesecem je svoja vrata na Veliki Sevnici pri Trebnjem odprlo 
Vrtnarstvo. Lastnica vrtnarstva Nina Lovše, sicer med Trcbanjci 
znana tudi pod starini priimkom Kotar, pravi, da ima vrtnarsko dušo 
že nekako ukoreninjeno v sebi, saj je bil njen dedek prvi vrtnar v Tre
bnjem, kije uredil in zasadil trebanjski park in bližnjo okolico.

Sedaj že pokojni Jože Pintar bi bil nedvomno izredno vesel, ko bi ve
del, da se je vnukinja

Nina ima vrtnarstvo že v genih, 
saj je hi/ njen dedek prvi vrtnar v 
Trebnjem.

odločila nadaljevati 
njegovo pot.

»Začelo se je zgolj 
kot hobi in veselje do 
rastlinja, sedaj pa smo 
se odločili, da svojo 
ponudbo razširimo 
med ljudi, na trg«, je 
povedala Nina in v na
daljevanju dodala, da 
bomo lahko pri njih iz
birali med raznimi sa
dikami zelenjave, ka
kor tudi balkonskim 
cvetjem, enoletnica
mi in trajnicami. Kot 
posebnost ali pa zna
čilnost bodo od letos 
na voljo tudi sadike 
asimina, ekološkega 
sadnega drevesa trop
skega okusa, ki zdrži 
na prostem tudi pozi
mi.

V Vrtnarstvu Lovše 
se bodo, kot še pove 
Nina, vedno znova
trudili ugoditi željam

DEMIDA
ARHITEKTURA

Demida arhitektura d.o.o. je 
družba, ki se ukvarja s 
projektiranjem objektov visoke 
gradnje in prostorskim 
načrtovanjem.

Izdelujemo:
- projekte za stanovanjske, 
nestanovanjske, poslovne in 
gospodarske objekte:

0 idejne zasnove,
D projekti za pridobivanje 

gradbenega dovoljenja,
□ projekti za izvedbo,
0 projekti izvedbenih del.

- prostorske načrte:
0 občinski podrobni prostorski 

načrti,
□ strokovno gradivo za pripravo 

občinskih podrobnih načrtov.

Log 50, 8294 BOŠTANJ 
tel: 07 81 84 059 
http://demida.si

strank in jih presenečati z novostmi, ki se bodo pojavljale na tržišču, ponudbo pa 
nameravajo sčasoma razširiti tudi na grmovnice in preostalo sadno drevje.

Seveda pa Nina ne bo za vse skrbela sama, imela bo izdatno podporo v možu, ki 
pa ni kar nekdo. Močnejša roka Vrtnarstva Lovšejc namreč Janko Lovše, o katerem 
smo veliko pisali v minulih letih, gre pa seveda za človeka, ki se ukvarja s pridelo
vanjem buč velikank in je po tem znan po celi Sloveniji, pa tudi Evropi.

Janko zagotovo ve, kaj je dobro seme in kako se takim stvarem streže, zato bo
sta z Nino zagotovo ljudem znala ponuditi tisto pravo. Se že veselimo raznovrstne 
flore iz domače, lokalne vrtnarije... (gsj

Izbira pravega računovodskega 
servisa je lahko vaša 
najpomembnejša odločitev!
• Ponujamo vam objektiven pogled 

na vaše poslovanje in svetujemo 
korake za njegovo izboljšanje.

Prenos računovodstva je enostaven in 
možen kadarkoli med letom.

KERFirJ
FINANČNI INŽENIRING

Trebnje, Studenec 32 
PE Novo mesto. Kolodvorska 4

m
mjEBEsnmm
Irena-031 337 940

www.kerfin.eu I info@kerfin.eu

O prometni varnosti sta nas poučila Timova 
mamica, ki je policistka in policist Niko

Otroci si v vrtcu preko celega leta pridobivajo veščine, povezane z var
nostjo v prometu. Tokrat nas je o varnosti v prometu poučila policistka 
Barbara, Timova mamica. Predstavila nam je svoj poklic - poklic polici
stke.

Otroci sojo radovedno poslušali, spraševali, opazovali in si dobro ogleda
li uniformo ter vse ostale pripomočke, ki jih je prinesla s seboj. Pridružil se 
nam je še policist Niko. Pogovarjali smo se o pravilih vame hoje, pravilnem 
prečkanju ceste in uporabi odsevnih oblačil. Vsi skupaj smo se odpravili na 
varen sprehod v okolici šo
le.

Policistki Barbari in 
policistu Niku smo se
zahvalili za obisk, saj sta 
nam s prijaznim pristo
pom ter potrpežljivostjo 
odgovarjala na naša 
vprašanja. Naučila sta 
nas veliko koristnega ter 
s tem prispevala k ustvar
janju pozitivnega odnosa 
do policije in njenih de
javnosti.

(Vzgojiteljica, Tanja Falkner)

CAJutTNG



Društvo Sožitje z vašo 
pomočjo in s pomočjo 
sponzorjev na dobrodelnem 
koncertu zbralo 8.0006

V telovadnici OŠ Trebnje je v petek, 30. mar
ca 2012, potekal jubilejni, 20. tradicionalni dob
rodelni koncert Odprite srce, katerega je društ
vo Sožitje organiziralo z namenom, da z zbra
nimi sredstvi pripomorejo k boljšim življenj
skim pogojem osebam z motnjami v duševnem 
razvoju.

Letošnja prireditev, katere prva zvezdnica je bila 
še enkrat več Nuša Derenda, je potekala skoraj tri 
ure, v programu pa so nastopili še OPO Trebnje in 
trebanjske mažo rete, Nina Pušlar, Prifarski mu
zikanti, učenci OŠ Mirna s prilagojenim pro
gramom, VDC Novo mesto - enota dnevnega 
varstva in bivalna enota Trebnje, Glasbena šola 
Trebnje, Orkester slovenske policije in gostje 
prireditve - skupina Los Faycanes s Kanarskih 
otokov.

Morda še novička ali dve iz tako imenovanega 
zakulisja ... Tudi letos je after party potekal v je
dilnici OŠ Trebnje (drugič zapored, sicer je prejš
nja leta potekal v gostilni Opara, so pa le-ti s chate- 
ringom tudi tokrat poskrbeli za odlično postrežbo),

v zakulisje pa so bili ob 
otrocih s posebnimi po
trebami vabljeni tudi 
njihovi starši, spon
zorji in drugi pomemb
ni gostje, kakor seveda 
tudi nastopajoči. Rav
no nastopajoči so min
ula leta še dolgo v noč 
(pa tudi v jutro) razve
seljevali prisotne, le
tos pa se je vse skupaj 
končalo že pred pol
nočjo. Za zabavo so 
kakšno urico skrbeli le 
fantje s Kanarskih 
otokov, ker pa Sloven
ci nismo poznali nji
hovih (sicer izvrstnih) 
komadov, se je zabava 
kmalu končala. Vedno 
dobrovoljna in poma
gati pripravljena Nuša 
Derenda, ki je prejšnja 
leta znala ostati dlje, je 
morala tokrat takoj naprej na koncert v Zreče, zato 
je na after party-ju žal ni bilo, ostali pa so se ravno 
ta-ko razbežali, pač vsak v svoje gnezdece.

"Zahvaljujem sem vsem, ki ste s svojo prisotno
stjo pripomogli k zbiranju sredstev za lepši vsak-
Mri/ttiiTJiii

jifig, SIJ o vi naj

samem koncertu, k 
Povrhu vseffu so po 
podarili VDC Trehnj 
d^prode/ni ustanovi

tokov so navdušili tako h<r 
nettn n* afterpurtv-ju (na sliki 

•o izkupička od pni a dni h CD-jer\ 
Irugo polovico pa hodo podarili j 
njem kritju. Zelo lepa! J

dan naših otrok, zahvaljujem pa se tudi vsem spon
zorjem, ki ste nam v teh težkih časih bili pripravlje
ni prisluhniti. Naj povem, da smo skupno zbrali 
S.OOOf, od tega 2.500€ od prodanih vstopnic (500 
vstopnic po 5€, op. a.), 5.500€ pa od sponzorjev. Od 
slednjega zneska imamo 4.000€ že na računu, v 
društvu pa upamo, da se bo tudi Občina Trebnje dr
žala dogovorjenega in nakazala 1.500€, kot so kot 
generalni sponzor tudi obljubili", je ekskluzivno 
za Cajtng.com povedal predsednik društva Sožitje 
Štefan Velečič.

Če ste bili torej prisotni na koncertu, potem ste 
lahko ponosni nase, saj ste storili lepo humanitar
no potezo, ki bo otrokom z motnjami v dušev
nem razvoju polepšal vsakdan. Iskrene čestitke 
tudi organizatorjem! (gs)

Na www.cajtng.com najdete več slik, kakor 
tudi približno 13 minut dolg filmček z dogajanja 
na in po prireditvi Odprite srce!

Zavarovalniško zastopanje

H
LEON ROJC s.p.

“OBVEZNO AVTOMOBILSKO 
ZAVAROVANJE,,

HITREJE DO BONUSA
- če v preteklem letu niste 

imeli škode napredujete 
bonusa

- od
onusa

v

bonusa v štirih letih
Popust tudi na gasilce, mlade družine, vozniške 

IZKUŠNJE, STAROST VOZNIKA, ŠTEVILO ZAVAROVANIH 
VOZIL IN PAKETNI POPUST NA VEČ ZAVAROVANJ

leonrojc@gmail.com ali 041 744 026

Mont tim Smole d.o.o. 
Dolenje Ponikve 1, TREBNJE 

041631984,031860 744 

www.monttim.si

PRIDI, VIDI IN SE ČUDI,
KAJ Tl FIRMA MONT TIM NUDI!

♦ krovstvo in kleparstvo
♦ dobava in montaža strešnih kritin
♦ dobava in montaža fasadnih sistemov
♦ izdelava nosilnih jeklenih konstrukcij 

gradbeni inženiring 
krivljenje pločevine 
plazemski razrez 
prevozi
izposoja dvigal

te.

F’

MONT

CAJisTNG



Se bojite računalnika? Se bojite interneta?
Vabljeni na tečaj, ki vam lahko spremeni življenje!

Internet je danes že taka osnova 
oz. nujno potrebna dobrina, kot je 
denimo kruh pri obroku hrane. Te
ga se zavedajo vse generacije, za
čenši z otroci, pa vse do tistih, ki so 
dandanes stari nekje do 50, 55 let. 
Starejši sc interneta praviloma ne 
poslužujete, verjetno pa se marsi
komu niti ne sanja, za koliko infor
macij ter takega ali drugačnega 
povezovanja je prikrajšan. Da ne 
govorimo, da se v podjetništvu 
brez njega sploh ne dela več delati.

.SJt
ll

j*
■A ni ha v ha v, U' 

rfimii’ potrebno in
veliki prijatelji.

Ker smo na Cajtng.com - v rela
tivno kratkem času - dobili par vpra
šanj, če kje v Trebnjem poteka raču
nalniški tečaj za starejše (nekoč je 
namreč že potekal, pa tudi pisali smo 
o tem), smo po tem vprašali računal
niškega mojstra Srečka Glušiča, ki 
ni vedel, da bi kakšen tak tečaj pote
kal, nas pa je po eni uri poklical sam 
in sporočil: »Ga bom jaz organizi
ral!«

Lepo. Pa smo začeli z dogovori - 
kaj ponuditi starostnikom, dejansko
»mladincem«, starim nad 50 let, ki 
so žal - pa ne vsi po svoji volji - za
mudili internetni boom. Potrebno j e

ponuditi pravo ceno tečaja in pre
nosni računalnik, ki dandanes že 
močno izpodriva navadne, namizne 
računalnike.

»Dober prenosni raču
nalnik (15,6"), vključno z 
operacijskim sistemom 
\Vindows 7 (to je tudi vse, 
kar nujno potrebujete za 
delo, op.a.), lahko ponu
dim za 420€. Individualni 
tečaj učenja (začetni, 
uvajalni) naj bo 79€, mis
lim, da je to res nizka ce
na, nekatere segajo krep
ko preko I00€, tudi 150€ 
in več. Vse skupaj torej 
lahko pripravimo za 
4996«, je povedal Srečko 
Glušič, kije obenem še dejal, da lah
ko znesek plačate tudi preko banč
nega kredita in sicer takorekoč na 
kolikor obrokov želite. Če vzamete 
recimo kredit na 12 mesecev, boste 
mesečno plačali okoli 50€, imeli pa 
boste nov računalnik in osnovno 
znanje računalništva.

Kaj boste s tem pridobili? Internet 
je okno v svet. Internet ponuja toliko 
informacij, kot prav noben medij 
na svetu. Internet so vsi mediji in vse 
informacije v enem. Hkrati lahko 
imate elektronsko pošto (brez dopla
čila), po kateri boste lahko brez
plačno pošiljali sporočila komur koli 
in kadar koli. Še vedno ni dovolj? 
Preko spleta boste lahko plačevali 
položnice, torej vam ne bo potrebno 
hoditi na pošto/banko, hkrati pa je tu
di strošek provizije manjši. Torej

boste privarčevali. Boste še na kak
šen način privarčevali? Seveda, šte
vilne slovenske časopise boste lahko 
"prelistali", vsak dan, vsako uro, tudi 
ponoči. Čaka vas tudi na tone kuhar

skih receptov, zdrav
niških nasvetov. Čaka 
vas vse, kar želite.

Edina slabost je, da 
prenosnika ne morete 
vzeti s seboj na strani
šče, konec koncev pa ga 
lahko vzamete s seboj 
tudi tja.

Ta članek je napisan 
z dobrim namenom, z 
željo po opismenjeva
nju starejše populaci

je. Ne bojte se računalni
ka. Vsak je imel na začetku odpor do 
njega, dandanes se vsak veseli sle
hernega trenutka z njim. Sedaj je en
kratna priložnost, da vam računal
niški mojster prinese na dom raču

nalnik, vam v 8 urah (po dogovoru) 
razloži osnove, potem pa uživate v 
tistem, v čemer uživa ves svet. Ne 
nazadnje ste lahko tudi na Faceboo- 
ku. Lahko se vidite s sestro v Ame
riki, brezplačno, lahko se z njo pogo
varjate, dobesedno, preko ekrana. 
Skratka, spoznajte to čudo tehnolo
gije.

No, da ne bo zavajanja ... Vse to, 
kar smo opisali, je res brezplačno, a 
mesečna naročnika na internet 
znaša okoli 35€ (zavisi od ponudni
ka, a tudi to vam bo lahko predlagal 
računalničar, vi pa se boste odločili). 
Toda če pomislite, da kupite vsak dan 
ta časopis, vsak teden oni časopis, 
itd, ste kmalu na istem. Splet pa 
ponuja 1.000 in več časopisov.

Smo vas prepričali? Če ne, nič 
zato, to je bilo le v vaše dobro. Pa
srečno!! igs)

PS: Srečka lahko pokličete na 031 
499 455. Zgolj spomnimo, da lahko 
svojega očeta, mamo, dedka ali ba
bico s prenosnikom in osnovnim 
računalniškim tečajem obdarite 
tudi vi...

Zagorel mešani gozd v vinski gorici 
Ažental, ogroženi zidanici rešili gasilci

V petek, 30. marca 2012, je ob 
14.54 zagorelo v mešanem goz
du v vinski gorici Ažental, pri 
kraju Lipnik v občini Trebnje.

V požaru, kije gorel na površi
ni enega hektarja in ogrožal dve 
zidanici je zgorelo tudi 2 kubična 
metra drv zloženih v bližini.

(ReCOt

Damjan Zupan , • -g
Gomila 25, Mirna; 031-232-913 
damjan.zupan10@gmail.co 

"■Www.kamela.si
D

OGLEJTE Sl ČUDOVITI SVET ŽIVALI
kamela, kenguruji, jeleni, nosati medvedi, rakuni, ježevec, noj, 
kamerunske ovce, mini koze, morski prašiči, zajčki, račke, gosi, 
papiga, ...

IN UŽIVAJTE V OSTALI PONUDBI
indijanski šotor, otroška igrala, prostor za piknike, divjačinski 
izdelki, degustacije, organiziramo zabave, izobraževanje o živalih

ORGANIZIRAMO PIKNIKE,
R0JSTN0DNEVNE ZABAVE ^1
(SAMO ZA OTROKE) ZA CCA 50 0SEB,|SS*^ 
MOŽNOST NAJEMA PROSTORA

ročna pralnica
Obrtniška 41. 0210 Trebnje 

tel.: 051 Eli 946

Celovita storitev čiščenja in nege vozil

CAJ TNG



P.P.R. nepremičnine d.o.o., Kazarje 10, Postojna, ki jo zastopa direktorica Anamarija Mo
žina (v nadaljevanju: organizator javne dražbe), po pooblastilu lastnika nepremičnine Ne
premičninskega sklada pokojninskega in invalidskega zavarovanja d.o.o., Mala ulica 5, 
Ljubljana, (v nadaljevanju: lastnik) objavlja

JAVNO DRAŽBO 
ZA PRODAJO NEPREMIČNINE

I. PREDMET JAVNE DRAŽBE:
1. Stanovanjc št. 4 v pritličju, v izmeri 37,23 m2, v večstanovanjski stavbi na naslovu 

Mirna, Sokolska ulica 12, z ID znakom 1410-956-4, leto izgradnje 1985.
Izklicna cena je 31.240,00 EUR.
Najmanjše večanje izklicne ceneje 250,00 EUR.
Prodaja bo potekala po načelu videno kupljeno. Poznejših reklamacij ne bomo 

upoštevali.

OGLED nepremičnine bo 24.04.2012, med 11.00 in 12.00 uro.
JAVNA DRAŽBA bo dne 8.5. 2012 s pričetkom ob 11.15 uri v predmetnem 

stanovanju. Prijava kupcev od ll.OOdo 11.15 ure.

II. PLAČILNI POGOJI:
Vse pogodbene obveznosti je kupec dolžan plačati v roku 15 (petnajst) dni po overitvi 

prodajne pogodbe.

III. POGOJI ZASODELOVANJE:
1. Najavni dražbi lahko sodelujejo pravne in fizične osebe, ki skladno s pravnim redom 

Republike Slovenije lahko postanejo lastniki nepremičnin.
2. Vplačilo varščine v višini 10 % izklicne cene, ki jo je potrebno vplačati na TRR 

lastnika, pri ABANKI VIPA d.d., št. 05100-8010457659. najkasneje do 4 .5. 2012 (z 
namenom »plačilo varščine«),

3. Dražitelj i morajo pred pričetkom dražbe komisiji predložiti:
a. izpisek iz sodnega registra (ne več kot 10 dni star) za pravne osebe (izpis iz 

poslovnega registra za s.p.) oziroma identifikacijski dokument (osebna izkaznica ali potni 
list) za fizične osebe,

b. overjeno pooblastilo za udeležbo najavni dražbi, v kolikor pravno ali fizično osebo 
na dražbi zastopa pooblaščenec,

c. dokazilo o plačilu varščine s priloženo celotno številko bančnega računa in navedbo 
banke za primer vračila varščine.

IV. IZBOR NAJUGODNEJŠEGA PONUDNIKA:
Izbor najugodnejšega ponudnika se opravi na javni dražbi. Z vplačilom varščine 

sprejme ponudnik obveznost pristopiti k dražbi ter potrdi strinjanje s pogoji javne dražbe.
1. Če je dražitelj samo eden, je nepremičnina prodana za izklicno ceno.
2. Najugodnejši ponudnik je tisti, ki ponudi najvišjo ceno.
3. Če sta dva ali več dražiteljev in nihče ne dvigne izklicne cene, nepremičnina ni 

prodana. Če do zvišanja cene ne pride, se varščina zadrži vsem dražiteljem.
4. Če se ponudnik ne udeleži javne dražbe, se šteje, da draži z izklicno ceno 

nepremičnine, po v tej objavi navedenih pogojih.
Izbor najugodnejšega ponudnika še ne pomeni sprejema ponudbe s strani lastnika.
Lastnik ni zavezan k sklenitvi pogodbe o prodaji nepremičnine z najugodnejšim 

ponudnikom, zato lahko že začeti postopek do sklenitve pravnega posla ustavi, vse brez 
obrazložitve in brez odškodninske odgovornosti, dolžan pa je takoj vrniti varščino brez 
obresti.

Plačilo varščine se šteje za dano ponudbo za nakup nepremičnine najmanj po izklicni 
ceni (v celoti upoštevaje objavljene pogoje).

Ponudba veže do zaključka dražbe in do tedaj ponudnik ne more odstopiti ali jo na 
kakršenkoli drug način razveljaviti.

Dražba je končana, ko voditelj dražbe trikrat neuspešno ponovi isto najvišjo ponudbo.
Vplačana varščina se uspelemu dražitelju vračuna v kupnino, neuspelim dražiteljem pa 

se vrne brez obresti najpozneje v 5 (petih) delovnih dneh po javni dražbi oziroma po 
obvestilu dražitelja o številki njegovega osebnega oziroma transakcijskega računa.

V. OSTALI POGOJI JAVNE DRAŽBE
Z izbranim ponudnikom se sklene prodajna pogodba v 8 (osmih) dneh po opravljenem 

izboru ponudnika. Če najugodnejši dražitelj ne sklene pogodbe, se lahko pogodba sklene 
z naslednjim najugodnejšim dražiteljem.

Kupec je dolžan plačati davek na promet z nepremičninami v 8 (osmih) dneh od izdane 
odločbe s strani DURS.

Vse pogodbene obveznosti je kupec dolžan plačati v roku 15 (petnajst) dni po overitvi 
prodajne pogodbe. Rok, ki je določen za plačilo pogodbenih obveznosti, je bistvena 
sestavina pogodbe. V kolikor kupec ne plača v tem roku, se šteje, da je pogodba 
razvezana, prodajalec pa zadrži vplačano varščino. Notarsko overjeno prodajno pogodbo 
z vsebovanim zemljiškoknjižnim dovolilom za vpis lastninske pravice na nepremičnini 
prodajalec izroči kupcu po plačilu vseh pogodbenih obveznosti.

Uspešni dražitelj oz. kupec se strinja, da se zlicitirana kupnina poveča za vplačana 
sredstva etažnega lastnika v rezervni sklad stanovanjske stavbe na naslovu Mirna, 
Sokolska ulica 12, v višini 663,00 EUR.

Kupec pridobi pravico zahtevati listine, ki so podlaga za vpis lastninske pravice v 
zemljiško knjigo, šele, ko so izvedena plačila vseh pogodbenih obveznosti iz sklenjene 
prodajne pogodbe.

Prenos lastništva nad predmetom prodaje sc izvede po plačilu celotne kupnine ter 
izpolnitvi drugih obveznosti kupca.

Davek na promet nepremičnin in vse ostale stroške, kot sta overitev pogodbe in 
vknjižba lastninske pravice v zemljiško knjigo, plača kupec.

Dražitelj, ki uspe na dražbi, izroči organizatorju javne dražbe dokumente, iz katerih sta 
razvidni EMŠO in davčna številka za fizične osebe oz. matična številka ter ID za DDV za 
pravne osebc/davčno številko, ki sta potrebni za sestavo prodajne pogodbe ter telefonsko 
številko, na kateri je dosegljiv.

Podrobnejše informacije v zvezi s tem razpisom in ogledom nepremičnine lahko 
zainteresirani ponudniki dobijo pri organizatorju javne dražbe P.P.R. nepremičnine d.o.o., 
Kazarje 10, Postojna ali na telefonu 05/720-20-10, 031 630 575, spletnem naslovu 
www.ppr.si.
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gsg vzajemna
./% tujinaIzognite se visokim 

stroškom zdravljenja 
v tujini j
Sklenite zavarovanje Vzajemna Tujina in si zagotovite:
• zdravstveno varnost na potovanjih v tujini.
• paket glede na lastne potrebe in želje,
• možnost zdravstvene varnosti tudi ob nenačrtovanih poteh v tujino - letni paket 
(Multitrip).

ea V7 A iPVfMA PE Novo mest0' Trdinova 4
W (((VosoiH) PE Novo mesto. F-rešernov trg 5.Jaz zate, ti zame. \ __ 00 oc ocn

www.vzajemna.si TEL.: 07 39 35 360

■umi
I AMD TREBNJE, TRUBARJEVA 2, TREBNJE; 07/30 44 993,031 304 616 '

IZKORISTITE UGODNOSTI. KATERE VAM PONUJAMO: 
■ RAČUNALNIŠKO OPREMLJENA UČILNICA 
- SODOBNA VOZILA S KLIMO 
. IZKUŠENI INŠTRUKTORJI

IB
50 letna tradicija

ŠE NAPREJ SE BOMO TRUDILI, DA BOSTE Z NAŠIM DELOM ZADOVOLJNI!
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PREDLOG BRALCA: 
V gozdovih bi lahko 
namestili rekvizite za 
izvajanje gibalnih vaj ...

"Vtrebanjskem okolišu imamo na sreeoprecej 
gozdov, ki so primerni za rekreacijo, predvsem tek 
in pohodništvo. Kaj ko bi v gozdovih, za začetek v 
najpriljubljenejših (Vita, Vrh Trebnje, Polterje...) 
postavili tudi kakšne rekvizite, ki bili primerni za 
izvajanje vaj za moč.

rekreacijski
'JURČKOV GOZD

park

skrbi
in,ormact

e
iVL
| > c Edini rekreacijski park 
I v Trebnjem, a so vandali 
ID ze tudi tu pokazali obraz! 
•tNIOSHu M, I JV

V mislih imam predvsem rekvizite za izvajanje 
vaj za hrbet, trebuh, dvigovanje trupa ... Rekviziti 
bi seveda bili iz lesa in okolju prijaznih materialov, 
da ne bodo kazili okolja. Mislim, da bi bil strošek 
izdelave in postavitve zanemarljiv v primerjavi z 
efektom, ki bi ga imel", je v e-pošti zapisal Trcba- 
njec Luka Žvar, naslovil pa jo je - ob Cajtngu - tu
di na pristojne, kompetentne, pa tudi tiste, ki bi zna
li pristopiti na pomoč.

Od dneva, ko je Luka vsem poslal e-pošto, danes 
mineva natanko 12 dni. Namenoma smo počakali 
z objavo, da bi imeli prejemniki e-pošte čas za od
govor, a je svoj odgovor podal le DROT. Njihov 
odgovor objavljamo v nadaljevanju v celoti...

"VDROT-u se zelo zavedamo, kako je ob današ
njem načinu življenja in dela pomembno aktivno 
preživljanje prostega časa. Telesna vadba ima šte

vilne ugodne učinke na zdravje ter dobro telesno in 
duševno počutje. Z rednim gibanjem dokazano pre
prečujemo nastanek ali zaviramo razvoj najpo
gostejših bolezni današnjega časa, kakršne so de
belost, bolezni srca in ožilja, rakaste bolezni, nes
pečnost in psihične motnje.

Zavedamo se tudi, da je v naši občini preslabo 
poskrbljeno za rekreacijo v smislu, ki jo omenjate v 
vašem pismu. Zato se že nekaj let ukvarjamo s to 
problematiko in želimo, da naša občina in naše me
sto tudi na tem področju naredita korak naprej. Ka
kor veste, smo bili ravno mi v DROT-u pobudniki 
ureditve Rekreacijskega parka Jurčkov hrib, ki je 
nastal ravno iz ideje, da se Trebanjcem omogoči 
kakovostnejše izkoriščanje prostega časa, v gozdu, 
v neposredni bližini našega mesta. Dokončna ure
ditev tega parka je tudi ena od prioritetnih nalog 
KS Trebnje, ki jo vodi mag. David Klarič, predsed- 
nikDROT.

Naj tu dodamo še, da je bil prvi sklep, ki ga je 
20.09.2011 v KS Trebnje sprejela novoustanovlje
na Komisija za oživitev mesta Trebnje, ki jo vodi 
nekdanji predsednik DROT-a Dejan Smuk, da ure
dimo pohodniške (in rekreacijske) poti. Verjetno pa 
ste seznanjeni tudi z našo idejo o ureditvi rekre
acijske poti s športnimi rekviziti, kot jih vi predla
gate, vzdolž reke Temenice, za kar pa bo potrebno 
veliko več volje tudi pri ostalih.

Še kar nekaj idej imamo v smislu izboljšanja iz
koriščanja prostega časa naših prebivalcev, zelo

veseli pa bomo vsakega mnenja oz dodatne ideje, 
zato vas vabimo, da nam predstavite vaše videnje in 
prepričani smo, da bomo tako lahko še uspešnejši.

Več o projektih Jurčkov hrib in Rekreacijski park 
Temenica si lahko preberete na www.drot.org. To
rej v DROT-u posvečamo veliko pozornosti boljše
mu počutju naših prebivalcev in zato bomo tudi v 
prihodnje aktivno ustvarjali naš boljši vsakdan.

DROT- Mi imamo Trebnje radi!"

Do danes, torej še tudi po 12-tih dneh, Luka ni 
dobil odgovora od Občine Trebnje, kakor tudi od 
občinske svetnice Bogdane Brilj. Ko smo Luko 
povprašali, zakaj se je ob Občini Trebnje obrnil 
ravno na DROT in Bogdano Brilj, nam je odgovo
ril, da seje obrnil na največji dve stranki v OS. Na 
Briljevo konkretno pa seje obrnil zato, ker j e našel 
samo njeno e-pošto.

Trebanjska "desnica" torej ne da ne odgovarja 
samo Cajtngu, ampak ne odgovarja tudi povsem 
navadnim krajanom. Mar res ne znajo sestaviti 
enega pametnega odgovora ali niso v vsem tem ča
su naredili popolnoma nič, pa so zato raje tiho?

Še vedno pa velja, da bomo z veseljem objavili 
vse (in od vsakogar), kar nam bodo sporočili, da so 
dobrega naredili za Trebnje. Upajmo, da ne bo edi
na dobra stvar v celem mandatu, katero bodo po
nudili krajanom - koncert Saške Lendero v tednu 
pred volitvami... (gs)

EDINA TV, KI JO LAHKO 
GLEDATE VEDNO IN POVSOD!
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S SiOL TViN-om ne boste nikoli zamudili 
svojih najljubših TV vsebin, saj jih odslej lahko 
gledate tudi na računalniku, tablici in mobitelu.

•Za SOL ovit neročndut |0 uftombu btnfptočna. Naročniki SOL. ki so t•krati uporuboJu 
stontev Mamul, in m vito brezplačen tud ponos pufcitkuv <Jo 31 5 2012.

www.siot.tv

KOBRA
T +3867 3081 118, F +38673081 119. M +38641 600700 

E info@kobra.si, W www.kobra.si

Telekom Slovenije • Pooblaščeni prodajalec

Si s partnerjem želita prav posebna 
poročna prstana, izdelana po vajinih 
željah in idejah?

Poljubno si izberita širino in debelino 
prstana, vzorec in barvno kombinacijo.

Pripravili Vama bomo ročno 
izdelana prstana.

Izdelovanje nakita, Dalibor Nikič s.p. 
izdelovanje.nakita@gmail.com - 041 713 960
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Mislim, daje mali 
Slovenac oštečen u tom 
meču, trener Jože Trlep že 
napovedal rematch

Ekipa trebanjskega kluba tajskega boksa No 
Fear seje, na čelu z borcem Alenom Štritofom, v 
petek, 23. marca odpravila v srbski Novi sad, 
kjer je dan kasneje potekaleden izmed največjih 
turnirjev na Balkanu, ki se imenuje Borbom 
protiv nasilja. Organizacija Borbom protiv na
silja pod taktirko Miše Bačulova je že devetič 
zapored priredila izjemno tekmovanje, kije bilo 
tudi tokrat brezhibno organizirano.

Dodajmo, daje imel turnir tudi dobrodelno noto, 
saj so vsa sredstva, pridobljena od prodaje kart, do- 
nirali za zdravljenje obolelega dečka, ki potrebuje 
denar za drago zdravljenje.

V zadnji in hkrati glavni borbi večera j e nastopil 
naš borec Alen Štritof, kot smo že pisali pa seje za 
pas in naslov prvaka organizacije Borbom protiv 
nasilja boril proti domačemju borcu Nikoli Ivano
vu Beljskem. Dvoboj je potekal po WBC 
MuayThai pravilih, trajal pa je kar pet rund po tri 
minute. Alen, ki je prvič tekmoval po ful muaythai 
pravilih in to v petih rundah po tri minute (ponavadi 
se boksa tri runde po tri minute) je vstopil v ring po
polnoma sproščen.

"Kljub temu, da se po WBC muaythai pravilih 
točkuje udarce malo drugače (točkuje se predvsem 
udarce s komolci, koleni, udarci z nogo v telo - 
midle kick, ter meti; boksarske tehnike in nizki nož
ni udarci se naj ne bi točkovali, razen čistih udar
cev), sva se z Alenom dogovorila, da oddela borbo 
v svojem stilu in sicer da več boksa, boks povezuje z 
nožnim udarcem ter da dobro giblje, obenem pa 
poizkuša uporabljati svoje specialne tehnike, kot so 
udarci iz obrata ", je povedal trener našega kluba in 
Alenov trener Jože Trlep.

Alen je delal točno to, kar sta se dogovorila, pri 
tem pa je bil tudi zelo uspešen. V vseh petih rundah

je nasprotniku namreč zadajal močne in natančne 
ročne udarce, obenem pa je vse to povezoval z nož
nimi tehnikami, v ki inču pa dobro uporabljal kole-

"Po koncu borbe smo bili vsi prepričani v zmago 
Alena, vendar se ta scenarij ni zgodil. Še enkrat 
znova se je izkazalo, da prednost domačega terena 
še vedno prevlada pred dejanskim stanjem izida 
borbe", je še povedal Trlep, ki je znan po tem, da 
vedno pove tisto, kar misli, pa naj bo to v škodo 
ali pa korist svojega borca, organizatorja, ko
garkoli. S Trlepom so se strinjali tudi številni dru
gi, celo tudi navijači nasprotnika.

Alen Štritof: "Mislim, da sem dobil 4 runde in da 
je bila zmaga moja. Edino kar me je 4x "počistil", 
jaz pa sem njega 2x dobil na tla, naredil sem koleno 
več, v komolcih sva bila izenačena, rok in nog pa je 
bilo absolutno mojih več. Tako je moje mnenje, 
vsak pa vidi drugače ..." (celoten dvoboj si lahko 
ogledate na www.cajtng.com)

Alen je kljub temu postal poraženec, kajti sod
niška odločitev je vedno zadnja, a v tolažbo mu je 
lahkoto, da se sam zaveda, daje odličen borec.

USODNI ŠPAGETI ?
Je pa imel Alen med borbo tudi druge težave, za

radi katerih, če jih ne bi bilo, bi bil lahko še boljši.

Trlep v Alenovih težavah ne išče izgovorov za po
raz, vseeno pa je povedal... "Že v drugi rundi mi je 
Alen, ko sem mu sugeriral iz kota, da naj dela zad
nji high kick (udarec z zadnjo nogo v glavo), rekel, 
da ne more udarjati z zadnjo nogo. Alen si je nam
reč v času priprav poškodoval nart te noge in zara
di močne bolečine ni mogel izvajati teh udarcev. Kl
jub temu ga to ni ustavilo, osredotočil se je na dru
ge udarce. Vendar ta "hendikep" ni bil zadnji, po 
tretji rundi je namreč Alen prišel v kot ringa na od
mor in mi potožil, da ga zelo boli trebuh in da mu je 
slabo, kar je bila po vsej verjetnosti posledica hra
ne in sicer špagetov, ki jih je Alen jedel za kosilo. 
Mimogrede, isto je v slačilnici potožil nek drug bo
rec, ki je za kosilo prav tako v isti restavraciji jedel 
špagete. Vendar tudi to ni ustavilo Alena. V dveh 
minutah odmora med rundama se je še enkrat zbral 
ter se podal v borbo, kot da mu ni nič. Do konca je 
nadaljeval z odlično tehniko, bil agresivnejši, ter 
ves čas napadal. Za tako fanatičen odnos do športa 
mu moram iskreno čestitati in ravno zaradi vseh teh 
težav je zame osebno Alen veliki zmagovalec tega 
dvoboja."

Kljub razočaranju pa se Alen ne predaja in bo ta
koj, ko sanira poškodbo noge, s soborci iz kluba 
pridno treniral naprej. Cajtng bo seveda še naprej 
spremljal delo in uspehe naših borcev. Bravo! (gs)

Glede na komentar oz. podrobno razlago organiza
torja Miše Bačulova (več na www.cajtng.com) lahko 
razberemo, da bi bil naš borec, Alen Štritof, če bi tek
movali po pravilih K-l, nedvomno zmagovalec 
borbe. Po vsem zapisanem lahko zaključimo le z be
sedami - bravo, Alen!

Jože Trlep, trener NoFear Trebnje: "Za nas (za
me) in za mnoge gledalce, ki so po borbi prišli čestitati 
Alenu in mu rekli da je on zmagovalec, je Alen zmago
valec, vendar sodniki imajo zadnjo besedo in temu ne 
oporekamo. Vendar pa sem se po borbi takoj dogovoril 
z Mišom, da bosta na eni izmed naslednjih prireditev 
Alen in Nikola oddelala rematch in da res vidimo kdo 
je boljši. Nenazadnje pa naj se zahvalim Miši Bačulo- 
vu kot organizatorju za izjemno gostoljubnost in topel 
sprejem. Z izjemo rezultata je bilo vse brezhibno in 
nam je bilo v čast sodelovati z njim ter pomagati pri 
leji humanitarni prireditvi."

ZELO UGODNE CENE, ^ 
FRIZERSKIH STORITEV
■ moško striženje.................................... 6,00€ do 9,00€
■ striženje, fen frizura z dodatki 20,SOC do 23,50€
■ barvanje komplet............................ 32,50€ do 38,50€

AKC/M- -/OZ
popusta za upokojence od 1. do 5. maja 2012!

■ TREBNJE (TC SPAR); 07/30-46-748, 031/668 355 

pon, tor, čet, pet 8-19, sob 8-13, sreda ZAPRTO
■ VELIKI GABER: 07/30-46-444, 051/740 438

| tor, sre 7-14, čet, pet 13-19, sob 7-13

LESENA OKNA IN VRATA, NOTRANJA LESENA VRATA
- visoko kakovostna lesena okna iz lesa smreke, macesna ali meranti
- dvoslojna in troslojna zasteklitev
- lesena okna z ALU maskami zunaj, 

RAL barve, strukture lesa
- notranje in zunanje police AZUR

SUBVENCIJE
a®
ZA LESENA OKNA IN VRATA

OKNA UGODNO:
60 X 60 52,SOC brez DDV 
80 X 80 63,00€ brez DDV 
80X 100 73,SOC brez DDV 
100X 100 87.00C brez DDV 
100X120 97,SOC brez DDV

ALI PA TUDI PO NAROČILU.

Kresetova ul. 2, 8210 Trebnje
T: 07/ 34 61 850, F: 07/ 34 61 851 
GSM: 051 642 543, 041 642 543 
INFO@KOKO.SI, WWW.KOKO.SI
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Veterani Mokronoga v 
rokometu nadigrali 
veterane iz Trebnjega

V četrtek, 22. marca 2012, je v prelepi novi 
športni dvorani Mokronog potekala rokometna 
tekma med veteranskima ekipama Mokronoga 
in Trebnjega.

Za ekipo Trebnjega so nastopili igralci z izkuš
njami v prvi ligi, na čelu z nekdanjim rokometnim 
reprezentantom Romanom Šavričem, za ekipo

meča in na polčasu že prišli v vodstvo z 10:8.
V drugi tretjini smo nadaljevali z uspešno igro in 

že vodili z največjo razliko na tekmi 26:14. V 42. in 
43. minuti sta poškodbe obnovila Miha Bregant in 
Borut Dvornik, tako da smo tekmo zaključili sa
mo s sedmimi igralci.

Ekipa Trebnjega je v zadnji tretjini do ugodnej
šega izida poskušala priti z menjavami in ostrim 
tempom, kar jim je delno tudi uspelo, a smo z umir
jeno igro in z zadnjimi atomi moči pripeljali tekmo 
v mimo končnico in zasluženo zmagali z rezulta
tom 34:28.

K zmagi so nedvomno prispevali tudi navijači,

Mokronoga pa so zaigrali tudi nekdanji prvoligaški 
igralci Dvornik, Bregant, Lamovšek ter naša no
va člana Zaplotnik in Golob, ki sta doma iz sosed
nje občine Mirna, ter tudi odlični golman Mikce ter 
Udovč, Kolenc M. in Gregorčič, zato seje obetal 
lep rokometni večer, kar seje izkazalo tudi potem 
na rokometnem igrišču.

Uvodne minute so potekale v vodstvu gostujoče 
ekipe (Trebnjega, op.a.) 2:5, nato pa smo z uspešno 
obrambo in nekaj dobrimi obrambami odličnega 
golmana Joca ter hitrimi protinapadi dohiteli tek-

ki so bili naš osmi igralec. Večer smo zaključili v 
naših klubskih prostorih, saj so naša dekleta pri
pravila vse, da smo sc odlično počutili ter skupaj 
premlevali dogajanje na igrišču, kjer smo bili tek
meci, po tekmi pa veliki prijatelji. Želimo si še več 
takih rokometnih večerov...

Če bi bili taki pogoji leta 1979, ko smo začeli ig
rati rokomet v Mokronogu, bi se zgodovina ned
vomno pisala drugače...

(Tekst: Robert Gregorčič: Foto: Ana Marie Gregorčiči

Zagorelo na žagi na Veliki Loki, požar so, 
še preden seje razplamtel, pogasili sami

V petek, 30.03. okoli 10. ure je zagorelo na žagi na Veliki Loki, 
a je na srečo požar uspelo pogasiti že zaposlenim. Kot je povedal 
vodja žage Janez Škerjanec, je delavec žagal, naenkrat se je za
čelo kaditi, nato se je v hipu pojavi! še ogenj. Brž so poklicali po
moč, aje požar na srečo uspelo pogasiti že zaposlenim.

Na kraju nesreče šobili policisti PPTrebnje, kakor tudi gasilci 
PGD Trebnje, Velika Loka in Čatež pod Zaplazom, katerim pa 
tokrat na srečo ni bilo potrebno resneje posredovati. Tokrat seje 
vse srečno izteklo, prav lahko pa bi se končalo povsem drugače. Požar ni povzročil gmotne škode, (gsj

Planinci PD Trebnje po 
obronkih Komensko- 
tržaškega krasa

Ne preveč obetavna vremenska napoved, je 
bila slaba popotnica za našo marčevsko turo na 
Primorsko. Ves teden sonce, nedelja pa oblačna, 
celo z dežjem so nas strašili vremenarji. Saj ne 
moreš verjet. Toda tudi v takšnem vremenu je 
potrebno izpeljati turo.

In smo jo, na zadovoljstvo rekordnega števila 
pohodnikov, ki so uživali v lepotah primorskega 
krasa. Zakaj rekordnega? Prvič v zgodovini Plani
nskega društva Trebnje sc je ture udeležilo kar 
80 pohodnikov. Letošnja tura nas je popeljala v za-

Za planinci !H/ Trebnje je 
eden najlažjih najlepfih 
idetvy.. Ve( slik na Cajntx.com.

W£4

ledje Trsta, na Komenski in Tržaški kras.
Idi lična primorska vasica Brestovica, ki leži pod 

323 m visoko Grmado, naj višjo točko današnje tu
re in kjer so med soško fronto potekali srditi boji, je 
bila izhodišče današnje poti. Najprej po dolini, nato 
pa v hrib, mimo cerkvice sv. Anastazije, po zani
mivem kraškem svetu, smo v slabi uri prispeli do 
Grofove jame. Zanimivo kraško jamo, kije služila 
vojakom kot zaklonišče nam je razkazal jamar iz 
bližnjega jamarskega društva. Ob ogledu zanimi
vih kapniških stuktur in pripovedi o dogodkih v 
jami in ob njej, smo doživeli pravo učno uro zgodo
vine.

Nadaljevali smo proti vrhu Grmade, kjer so nas 
že pozdravili prvi sončni žarki. Hvala Bogu, vreme 
se nas je usmililo. Lepo speljana pot, mimo števil
nih kraških brezen, ki so jim sosedje Italijani na
deli ime fojbe, nas je približevala morju, katerega 
smo tudi ugledali, ko smo se povzpeli na razgledni 
hrib nad Devinom, majhnim obmorskim meste
cem, od koder je odplula v svet Prešernova Lepa 
Vida. Po pečinah visoko nad morjem, kjer je spe
ljana atraktivna Rilkcjcva pot in kjer se ponujajo 
krasni razgledi, smo se sprehodili do Scsljana, kjer 
smo zaključili naš pohod.

Sledil je še veliki finale pri našem planinskem 
prijatelju in vodniku Borisu. Ob bobičih, pršutu 
in dobrem refošku se je končalo še eno prijetno 
doživetje v lepem kraškem svetu s prijatelji, pla
ninci in ljubitelji narave. (PDTrebnje. Marian Pajki

Okulistični pregledi
na zdravstveno kartico

Optika Glasmaher Optika Glasmaher 
PE Novo mesto PE Brežice
Kettejev drevored 32 Cesta prvih borcev 20c 

8000 Novo mesto 8250 Brežice

pon-pet 9-19 pon-pet 9-18
sob 9-13 sob 9-12

Novo mesto 070 660 650 

Brežice 070 660 660
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si_/\<5rv/XH(H7=^.c:orv'



Mimčani sklenili, da naj za red skrbi 
inšpektorat in redarstvo s sedežem v 
Mokronogu

MIRNA, 21. marec 2012 -Člani in članice občinskega sveta Obči
ne Mirna so včeraj soglasno potrdili predlog odloka o ustanovitvi 
skupne občinske uprave Mirnske doline. Za red bo skrbel medob
činski inšpektor in redar.

„Ko smo ustanavljali novo občino, smo se dogovorili tudi za sodelo
vanje v Mirnski dolini. Po zakonu je treba imeti inšpekcijsko službo - 
vsaka občina to mora zagotavljati in najbolj racionalno je, da tukaj naj
prej ustanovimo skupno občinsko upravo. Od tega bomo nadaljevali še 
na drugih področjih, vsaj tako smo se dogovarjali na skupnem sestanku. 
Samo skozi povezovanje in sodelovenje je lahko tudi zniževanje stroškov 
javne uprave in kvalitetnejši razvoj doline, “ je prepričan župan Občine 
Mirna Dušan Skerbiš.

O skupni službi so se najprej dogovorili župani treh občin Mirnske 
doline - Mirne, Šentruperta in Mokronog-Trebelnega, kasneje pa so 
o skupnem organu na neformalnem sestanku razpravljali še člani vseh 
treh občinskih svetov. Včeraj so na Mirni kot prvi soglasno v prvi in drugi 
obravnavi potrdili predlog odloka, ki predvideva ustanovitev skupne 
občinske uprave Mirnska dolina. Medobčinski inšpektorat in redarst
vo bo imel sedež v Mokronogu, z delom pa naj bi začel najkasneje pol le
ta po uveljavitvi odloka.

Na Mimi so včeraj sicer v prvi obravnavi potrdili odlok o kategori
zaciji cest v občini, v prvi in drugi obravnavi odlok o višini denarnih po
moči iz občinskega proračuna, po skrajšanem postopku pa še odlok o us
tanovitvi Razvojnega sveta Jugovzhodne Slovenije. Vrtec Deteljica

ima z včerajšnjo potrdi
tvijo pravilnika o spre
jemu otrok v vrtec tudi 
v novi občini urejen 
postopek vpisa in sp
rejema otrok v vrtec, 
za pomoč družini na 
domu pa bo občina od
slej namenjala 8,12 ev
ra, uporabnik pa bo za
njo plačal 8,11 evra na 
uro, so na včerajšnji 
seji še sklenili mirnski 
svetniki. (Petra Krnc)

SESTAVIL: 
GORAN SMUK

FILMSKI 
IGRALEC I 
ŽIGON 

(KROGER)

HRVAŠKI
NOGOMETAŠ

STJEPAN

ITALIJAN. 
GRADITELJI 
GODAL IZ 

CREMONE

NATAŠA 
, ŠEKORANJA 
N TERME PRI 
> PADOVI

IME 
OSEBE 
S SLIKE

PRIIMEK 
OSEBE 
S SLIKE

TEKMOVANJE 
ZA PESEM 

EVROVIZIJE

SANITETNI
MATERIAL

OSJE
GNEZDO

POVRŠINSKA
MERA

BREZALKO
HOLNO PIVO 

IN PIVOV. 
LAŠKO

GORSKE
MAROGA, REŠEV. SANI 

PEGA
OBLJUBA

NASELJE 
SVOD 

MIRNE PEČI

NAJPOGO
STEJŠA
VODNA

ŽIVAL

PRIPADNIK
JUDOVSKE

LOČINE

SEVERNO
ATLANTSKI

VOJAŠKI
PAKT

AM. IGRALEC 
JOHNNV

MESTO V 
DALMACIJI

TIP RUSKEGA 
OSEBNEGA 

AVTOMOBILA

PEVKA
PRODNIK

SILICIJ

BOSANSKI
PEVEČ

MEMIČ VAJTA 
(LEILA)

SLOVENSKA
STAND-UP

KOMIČARKA
MARTINA

V Šentlovrenc prihajajo 
slovenski smučarski skakalci

V soboto, 21. aprila 2012 se ob ob 15.30 uri 
na asfaltnem igrišču v Šentlovrencu odigral 
9. memorial Slavka Grabljevca v malem 
nogometu, katerega se bo udeležila tudi slo
venska smučarska reprezentanca. Pridružite 
se nam in si oglejte nogometne mojstrovine 
mojstrov skokov! fŠD Šentlovrenc!

f<Z- L- C/ 23^

izkušeni plesni učitelji 
z licenco
sproščen način učenja 
ugodne cene

Prijave in informacije: 
www.plesniklub-art.com 
ali 041/244 244

INTENZIVNI 
POROČNI 
PLESNI TEČA
Plesna glasba 
in koreografije 
po vaših željah

Naučite se plesnih 
korakov od pravih 
plesnih mojstrov!

/zberi pravilno, r 
zapleši v Plesni šoti ART

ETERINA
DOBRO

Ambulanta Ivančna Gorica
(Ljubljanska cesta)
Telefon:
01/78-69-766,01/78-77-111

Delovni čas: vsak dan od 7. do 14. in od 17. do 18., sobote od 8. do 11. ure

Vašim malim živalim nudimo:
• vsa preventivna cepljenja
- zdravljenja
- sterilizacije, kastracije
- preglede z UZ (pregled na brejost)
- operacije mehkih tkiv
- oskrba in toaleta ran
- čiščenje zobnega kamna
- diagnostične preiskave kot so 

biokemijska preiskava krvi, test na mačjo levkozo in mačji aids, test na 
mikrosporijo, test na parvovirozo...

- sredstva za odpravo zunanjih in notranjih zajedalcev

Prodaja hrane priznanih znamk: 
Eukanuba, Hill's, Royal canine in lams

Eukanuba**

ROVALCkNIN

Prodaja pripomočkov 
za nego živali: 
ovratnice, povodci, oprsnice 
znamke Rogz; krtače, ležišča, blazine, 
torbe, šamponi, igrače, priboljški...

Telefonske številke:
01/7877-111 - Ambulanta Ivančna Gorica 
041/626-935 - Gorazd Skubic dr.vet.med. 
031/692-046 - Aljoša Kolenc dr.vet.med. 
031/502-367 - Marija Felician dr.vet.med. 
031/852-436 - Mateja Skubic dr.vet.med. 
041/327-716 - Dežurna številka HM

CAJ I4TNG



Katastrofa v garderobah v 
telovadnici OS Trebnje še 
večja, kot smo predvidevali, 
prst uprt v projektanta ...

Šele zelo odmeven članek na našem spletnem časopisu o kata
strofalnem stanju obnovljenih garderob v telovadnici OŠ Trebnje 
že po 2 letih od obnove, je vzpodbudil odgovorne, da so sklicali ses
tanek za odpravo napak. Kot je videti iz odgovorov, ki smo jih pre
jeli iz trebanjske občinske uprave, pa tudi od ravnatelja trebanj
ske OŠ, so sicer v preteklosti sklicevali sestanke na to temo, vendar 
sc ni nikoli do konca uredilo. Posledice te neodločnosti in nedosled
nosti, pa danes čutimo vsi občani, ki koristimo telovadnico, kakor 
tudi naši otroci, ki garderobe koristijo v času pouka.

Ravnatelj OŠ Trebnje Rado Kos- 
trevc nam je sporočil: "Šola je ob 
pregledu opozorila izvajalca in nad
zornika na zaznane pomanjkljivosti v 
dograjenem delu objekta in s tem sez
nanila investitorja (Občino Trebnje 
op.a.). Investitor je skupaj z izvajal
cem de! in nadzornim opravil popis 
pomanjkljivosti in opredelil postopke 
za odpravo teh pomanjkljivosti. Ti 
postopki so potekali v letu 2009 in 
2010, kar je opredeljeno tudi v za
pisnikih oz. dokumentaciji, ki jo hra
nimo. Ker do leta 2011 vse pomanj
kljivosti niso bile odpravljene, smo 
investitorja ponovno zaprositi za og
led stanja in intervencijo. V marcu 
2011 se je skupina za ogled ponovno 
sestala in ugotovila, da še vedno niso 
odpravljene vse pomanjkljivosti..."

Torej, uporabnik telovadnice oz. 
garderob je več kot 2 leti pozival 
Občino Trebnje, da sc odpravijo na
pake oz zaznane pomanjkljivosti. 
Občina Trebnje pa v več kot dveh 
letih od primopredaje del in plačilu 
opravljenih storitev ni uspela z izva
jalcem gradnje dogovoriti odpravo 
napak oz pomanjkljivosti gradnje.

Zakaj se od marca 2011, ko je bil 
zadnji sestanek na temo odprave po
manjkljivosti, pa vse do objave na
šega članka, ni nič zgodilo, je sicer 
težko točno izvedeti. Ali je bila Ob
čina Trebnje premalo vztrajna, ali 
je bil nadzornik premalo vztrajen, 
ali izvajalec ni resno jemal investi
torjevih opozoril, ali kaj čisto tret
jega, pač iz vseh odgovorov, ki smo si 
jih pridobili, ni možno soditi. Le eno 
je pač gotovo: pred kratkim obnov
ljene garderobe telovadnice OŠ 
Trebnje nezadržno propadajo, čeprav 
sta tako izvajalec del PAM d.o.o., ka
kor tudi nadzornik del Urbing d.o.o., 
dobila v celoti plačane vse svoje 
storitve.

Po našem članku, seje sicer izred
no hitro odzval novi direktor OU g. 
Pirc in organiziral ogled stanja z 
županom. Za 1. februarje bil sklican 
operativni sestanek glede adaptacije 
športne dvorane pri OŠ Trebnje, ka
terega so se udeležili g. Plaveč, pred
stavnik izvajalca PAM d.o.o., Novo 
mesto, g. Rado Kostrevc, ravnatelj 
OŠ Trebnje, g. Aguštinčič, hišnik OŠ 
Trebnje, ga. Darinka Trdina, vodja 
oddelka za družbene dejavnosti Ob
čine Trebnje in g. Janez Pirc, direk
tor OU Občine Trebnje. Seznam pri
sotnih nas je takoj presenetil, saj na 
sestanku ni bilo nikogar od nadzor
nikov projekta. Kot smo izvedeli, so 
bili predstavniki Lrbinga vabljeni, 
sestanka pa se niso udeležili.

Naj na tem mestu še enkrat pono
vimo, kaj je delo in odgovornost od
govornega nadzornika, v tem pri
meru podjetja Urbing d.o.o.:

"Obveznost nadzornika je, da s sp
lošnim nadzorom nad izvajalcem in 
neposrednim nadzorom nad izvaja
njem del zagotovi, da gradnja poteka 
v skladu s projektom, specifikacija
mi, v pravilnem zaporedju in v skladu 
z navodili za izvedbo del, ki jih vse
buje projekt ali jih odredi sam. Med 
investitorjem in nadzornikom je po
navadi sklenjena pogodba, s katero 
se slednji zaveže, da boža investitor
ja opravljal strokovno delo nadzor
nika gradnje. Upravičenec za povr
nitev škode, nastale kot posledica de
ta nadzornika, je tako investitor, ki 
nenazadnje tudi plača nadzornika za 
opravljeno delo. Nadzorni inženir se 
v trenutku, ko začne izvrševati delo 
nadzornika, za katero se je dogovoril 
z investitorjem, znajde v položaju, ko 
je podvržen odškodninski odgovor
nosti za svoje delo."

Torej, po našem mnenju bi Občina 
Trebnje MORALA zagotoviti pri

sotnost nadzornika na tem sestan
ku, saj je le-ta izvajal nadzor nad iz
vajalcem in izvajanjem del, hkrati pa 
ščitil interese Občine Trebnje, kot 
investitorja projekta. Torej, pove
dano po domače, nadzornik je kot 
gradbeni strokovnjak ščitil naš de
nar, saj je investicijo plačala Občina 
iz našega, davkoplačevalskega de
narja. Ampak, da se razumemo - Ob
čina je nadzornika povabila, sestanka 
se pa ni udeležil. Torej je Občina sto
rila, kar se vabila tiče vse, res pa je, da 
bi bilo potrebno, v osebnem ali tele
fonskem razgovoru, se predhodno 
prepričati, ali ima nadzornik čas 
takrat, ko seje sklical sestanek. Sicer 
se sestanek premakne na dan in uro, 
ko se lahko nadzornik, ki kot rečeno 
ščiti interese naročnika-Občine, ude
leži sestanka.

KDO JE KOT GRADBENI 
STROKOVNJAK ŠČITIL 
INTERESE INVESTITORJA

Kdo je kot gradbeni strokovnjak 
ščitil interese investitorja, torej Ob
čine Trebnje, na tem sestanku 01. 
februarja, je težko ugotoviti. Verjet
no lahko upravičeno trdimo, da nih
če. G. Pirc, direktor OU, nam je pis
no zatrdil, da ni gradbeni strokov
njak, kolikor nam je znano, strokov
njaki iz področja gradbene stroke ni
so niti ga. Trdina, niti g. Aguštinčič, 
niti g. Kostrevc. Torej edini gradbi
nec, prisoten na sestankuje bil g. Pla
več, ki pa je seveda ščitil svoje inte
rese oz interese izvajalca. Da pa bi 
kdo iz strokovnega vidika ščitil inte
rese Občine Trebnje, pa ni bilo zago
tovljeno. Sicer nikakor ne želimo z 
navedenim kakorkoli zmanjševati 
dobronamernost vseh ostalih prisot
nih s strani investitorja oz uporabni
ka, da se pomanjkljivosti čim prej od
pravijo, vendar je dejstvo, da nihče 
ni gradbeni strokovnjak in zato se 
zelo težko strokovno pogaja. In za 
to moramo dati eno črno piko Občini 
Trebnje, ki ni zagotovila prisotnosti

interese. Navsezadnje, je bil nad
zornik tudi za to plačan.

Je pa bilo na sestanku dogovorje
no, da bo med 13.02. in 20.02.2012 
organiziran še en sestanek, ki naj bi 
se ga udeležili projektant, izvajalec, 
nadzornik, uporabnik in naročnik, 
kar še dodatno potrjuje naše zgornje 
navedbe, da sestanek, ki je bil 01.

cn oi m

februarja, ni imel zadovoljive zased
be.

In kaj je še videti iz zapisnika ses
tanka, ki je bil 01. februarja? OŠ 
Trebnje bo do 01. marca vzpostavila 
evidenco pregorelih luči po garde
robah in ali je to v skladu z deklara
cijo. PAM d.o.o. bo do 20.02.2012 
popravil luknjo v steni na hodniku, 
projektant pa naj bi izdal pisno obve
stilo o ustreznosti izvedbe sten. Tu se 
nam poraja vprašanje, če je bil izde
lan projekt izvedenih del (PID), ki bi 
moral vsebovati izjavo nadzornika 
in odgovornega vodje projekta za 
izvedbo ter dokazno dokumentacijo 
o izpolnjevanju pogojev za projek
tante in dokazilo projektantov o za
varovanju odgovornosti.

UGOTOVLJENE NAPAKE
Zanimiveje, da udeleženci sestan

ka rešitev večine problemov vidijo 
v odgovorih projektanta projekta 
Adaptacije športne dvorane pri OŠ 
Trebnje. Namreč, na sestanku, ki naj 
bi bil med 13.02. in 20.02., naj bi 
projektant, izvajalec, nadzornik, 
uporabnik in naročnik ugotovili, 
zakaj je prišlo do zamakanja v moški 
garderobi, kjer fug med ploščicami 
tako rekoč ni več, ploščice zato že od
stopajo, stena v garderobi pa je vlaž
na do višine več kot 1,5m. Ga. Trdina 
naj bi k vabilu za ta sestanek priložila 
tudi vse dosedanje reklamacije.

Ugotovljeno je tudi, da rešitev za 
tuše ni ustrezna, zato tudi za to čakajo
na odgovor projektanta.

Sistem tople vode za prizidek ne 
dela avtomatsko in zato ni tople vo
de, zato so udeleženci sestanka skle
nili, da o tem pridobijo odgovor pro
jektanta strojnih inštalacij.

Regulacija temperature prostorov 
ni možna, ker ni vgrajenega zuna
njega tipala, ki pa bi po popisu del 
moral biti. "Nadzornik nadzoruje ka
kovost izvedenih del, kakovost grad
benih proizvodov, materialov, inšta
lacij in tehnoloških naprav, ki se vg
rajujejo v objekt...", pravi zakon. 
Kdo bi moral preveriti, ali je to ti
palo vgrajeno ali ne? Kakorkoli, pod
jetje PAM se je obvezalo, da bo do 
15.2.2012 namestilo to tipalo.

Radiator v toaletnih prostorih za 
invalide sicer dela, vendar zelo slabo 
greje. PAM bo preveril, kaj je naro
be pri izvajalcu strojnih inštalacij 
AMB1 d.o.o.

Ventilacija v recepciji ni dokonča
na, zaradi (saj ni res, pa je!), prema
jhne servisne lopute, kije narejena po 
projektu, vendar je premajhna in 
onemogoča dostop do ventilacije. 
PAM in OŠ Trebnje naj bi rešila ta 
zaplet, vendar roka na zapisniku ni 
postavljenega.

Zaščita dilatacije je neustrezna. 
Dilatacija na tleh med hodnikom in 
telovadnico je delno uničena, ker je 
projektno neustrezna. PAM j e izjavil, 
daje izvedel diletacijo po projektu 
in da jo bo popravil le proti dopla
čilu oz plačilu. Sklenjeno je, da bo 
nadzornik do 15.02. preveril, ali je iz
vedba v skladu s projektom ali ne. To 
bi sicer nadzor že moral ugotoviti 
pri samem nadzoru del...

Vrata iz telovadnice v sosednji 
prostor so neustrezna, bila pa naj bi 
po projektu. Čakamo odgovor pro
jektanta na sestanku prihodnji te
den.

(nadaljevanje na naslednji strani)



Vhodna vrata sc odpirajo tudi, 
če so 3x zaklenjena??? Ugotovljeno 
je, da pa se pa pri "normalni" uporabi 
vrata ne odpirajo... Kakšna pa je nor
malna oz nenormalna uporaba vrat? 
(a še koga vse te navedbe spominjajo 
na bosansko nadaljevanko Lud, zbu- 
njen, normalan?) Tudi za to čakamo 
na odgovor projektanta prihodnji 
teden.

V deževnem vremenu streha med 
starim in novim delom pušča. Za
maka notranja stena telovadnice oz 
fasada "stare" telovadnice. Pridobi se 
mnenje izvajalca del Trimo, kakor tu
di odgovor projektanta in nadzor
nega.

Ker so številne puščice sedaj us
merjene v projektanta adaptacije 
garderob, smo direktorja OU g. Pirca 
prosili, da nam sporoči, kdo je bil 
projektant obnove in dozidave te
lovadnice (podjetje, naslov, odgo
vorna oseba, telefonska števi Ika).

Kdo je izdelal idejno zasnovo ob
nove (1DZ), kdo j e izdelal idejni pro
jekt (IDP), kdo je izdelal projekt za 
pridobitev gradbenega dovoljenja 
(PGD) in kdo je izdelal projekt za iz
vedbo (PZI). Prosili smo ga tudi, da 
nam sporoči, kdo so bili projektanti 
po posameznih segmentih: elektri
ka, strojne inštalacije..., kakor tudi,

če je bil morda izdelan projekt izve
denih del (PID)?

Odgovor g. Pirca (od 7. februarja) 
še čakamo. Napak pri gradnji je bi
lo očitno še bistveno več, kakor smo 
predvidevali, vsi vpleteni trenutno 
stojijo vsak na svojem bregu in odgo
vornost valijo na drugega. Občina 
Trebnje mora zagotoviti, da sc rek
lamacije odpravijo v čim hitrejšem 
roku, saj ima za to vse zavarovalne 
inštrumente v svojih rokah. Mi ji 
bomo pri temu pomagali z javnimi 
objavami in spremljanjem situacije. 
Dokler ni bilo medija zraven, se je 
reklamacijska zgodba vlekla več kot 
dve leti, sedaj, ko zadevo spremlja
mo, se zadeve odvijajo bistveno bolj 
hitro, zato bomo, za dobro vseh nas 
uporabnikov telovadnice, zgodbo o 
saniranju napak prizidka telovadnice 
še naprej pozorno spremljali. (gs)

ZADEVE POTEKAJO NA 
OPERATIVNI RAVNI

22. marca smo g. Pirca spomnili, 
da še vedno čakamo odgovore na 
njegova vprašanja in že naslednji 
dan prejeli odgvor: "V zvezi s telo
vadnico zadeve potekajo na operat
ivni ravni, potrebno je še uskladiti 
termin in prisotnost vseh, ki so sode
lovali pri tem projekt, da lahko pripe
ljemo do zaključka. Trenutno še ne 
razpolagam s celotnimi podatki, da 
bi vam jih lahko posredoval."

m MmZa občino Mokronog Trebelno leto 
2011 uspešno, realizirali več ali 
manj vse planirane investicije

MOKRONOG, 29. marec 2012-Občinski svet Občine Mo- 
kronog-Trebelno seje včeraj sešel na 10. redni seji, na kateri je 
sprejel zaključni račun za leto 2011, predlog proračuna za 
2013, potrdil pa je tudi odlok o ustanovitvi Skupne občinske 
uprave Mirnska dolina.

V Mokronogu lani niso sprejemali rebalansa proračuna, zato je 
končna realizacija tako na prihodkovni, kot odhodkovni strani, 
precej nižja od načrtovane, predvsem na račun projekta grad
nja odprtega širokopasovnega omrežja (GOŠO), ki seje začel 
izvajati kasneje, kot je bilo načrtovano. Občina je uresničila 35,5 % od 19,2 milijona evrov načrtovanih prihodkov oz. 
88,29 % brez projekta GOŠO in 37,4 % oz. 81,38 % načrtovanih odhodkov.

„ Vglobalu smo leto zaključili dobro. Realizirali smo več ali manj vse planirane in vestieije. Glede na to, da smo ve
deli, da je želja in potreb veliko, se nismo lotili priprave rebalansa, ker bi mogoče imeli večje težave z zapiranjem pro
računa. Res pa je, da je zdaj z zaključnim računom pa nekaj več sklepov o prerazporeditvi, kar nam sprejeti odlok o 
proračunu dovoljuje, “je povedala direktorica občinske uprave Občine Mokronog-Trebelno Mojca Pekolj.

Člani občinskega sveta so v drugi obravnavi sprejeli tudi predlog proračuna za prihodnje leto, ki predvideva 6,1 mi
lijona evrov prihodkov in 6,2 milijona evrov odhodkov, potrdili pa so še odlok o ustanovitvi Skupne občinske upra
ve Mirnska dolina, ki bo imela sedež v njihovi občini, zaživela pa naj bi v drugi polovici leta.

..Skupno občinsko upravo Mirnska dolina ustanavljamo vse tri občine v Mirnski dolini za področje inšpekcijskega 
nadzorstva in občinskega redarstva. Osebno menim, da je to prvi korak v smeri združevanja občinskih uprav teh treh 
občin, in sem prepričan, da bomo našli interes tudi v združevanju drugih področij, pri čemer bi se lahko najprej lotili 
urejanja prostora, “ pravi župan Občine Mokronog-Trebelno Anton Maver. f Petra Krnc >

Že tretja Vrhtrebanjska salamijada, 
tokrat zmagovalec Gregor Kaplan

Korak za korakom se tlakuje tradicija. Iz skromnih začetkov 
do tradicionalnega srečanja in izvedbe tretje Vrhtrcbanjske sa- 
lamijade, ki je potekala v soboto 10. marca 2012 na Vrhtreb- 
njem.

Vrhtrcbanjske salamarje, znance, prijatelje in gostje, ki so prišli iz 
doline in bližnje okolice je v uvodu pozdravil Alojz Gliha ter pri tem 
izpostavil, da je bit srečanja predvsem prijetno druženje ob pristni 
domači hrani, ki jo zelo dobro pooseblja doma narejena salam, 
predvsem pa, da je to dobra priložnost za pregled doseženega z 
namenom, da se izdelki še izboljšajo.

Na srečanje je bilo oddanih 12 vzorcev salam, katerih vsebnost je bila zaznamovana tako z divjačinsko, kot tudi 
nedivjačinsko - klasično vsebnostjo salame. Vzeto v celoti so Vrh trebanjski salamarji - glede na prejšnje leto - storili 
velik korak naprej. Njihovi izdelki so brez dvoma pridobili na kakovosti. Še zlasti pa veseli dejstvo, da so bili med vzorci 
tudi taki, ki so po svoji kakovosti še posebno izstopali.

Samo 12 vzorcev salam vrhtrebanjskih salamarjev na Vrhtrebanjski salamiadi izgleda na prvi pogled res mah, a na 
veliko bolj znani Megličevi salamiadije salame iz naših krajev prineslo le 7 salamarjev, ostalih 42 pa je prišlo iz drugih 
krajev. Vrhtrebanjska salamiada je torej odlično obiskana. Morda res ne bi škodilo, kar je dejal tudi Meglič, da bi se na 
lokalnih salamiadah zbirale le lokalne salame. V resen razmislek organizatorjem... (gs)

Glede na to, da pa salama vedno potrebuje družbo, tako na mizi, kot tudi okoli nje, so se na mizi iz kleti (kevdra) 
znašle tudi druge dobrote. Vsekakor ni manjkalo odlične domače kapljice. Med povabljenimi na pokušino salam je bil 
tudi Franc Žnidaršič, kije kot ljubitelj šmarnice in dolgoletni trebanjski zdravnik povedal, da se šmarnica preveč 
zapostavlja. Gre za slovansko posebnost, s katero bi se lahko tudi postavljali. Čeje dobro pripravljena in ob kulinariki, ki 
je bil na mizi ter zmernem uživanju vsekakor lahko dobi pomembno mesto celo v promocijskem letaku kraja.

Ker ima vrhtrebanjska salamijada predvsem družabni značaj in ob sedaj že zapovedani tradiciji, so se najsrečnejši 
salamarji izžrebali. Žreb j e opravil Anže Grmovšek najmlajši udeleženec na salamijadi, kije, kot je sedaj to že v navadi, 
številke izvlekel iz gasilske čelade. Tako je tretja nagrada pripadla Janezu Smoliču, drugi je bil Stane Smolič, prvi pa 
Gregor Kaplan.

Srečanje seje zavleklo pozno v noč in prav vse rezine vsakega vzorca so ob zaključku tudi pošle, kar priča o tem, da so 
se salamarji zelo potrudili. Če se zaradi slik komu pocedijo sline, naj vas spomnim, daje iz doline le slaba ura hoda na 
Vrhtrcbnje, dobre salame pa so na Vrhtrcbnjcm doma praktično pri vsaki hiši. fMatciaOzimek)

Pri Ravnikarju na Čatežu spet 
aktualen skoraj 40 let star juke-box

Ko je okoli leta 1975 ata Ravnikar kupil takoimenovani Juke- 
box, si ni verjetno niti v sanjah mislil, da ho čez 40 let Ic-ta še 
aktualen. A tudi v show biznisu je tako, kot v modi, kar je bilo 
moderno pred 30-timi leti, se dandanes spet nosi/uporablja.

Nekega dne j e domača Marjetka na domačem podstrešju opazila 
neko škatlo, za katero se je izkazalo, da je juke-box. Ko je 
povprašala, če ta stvar dela in dobila pritrdilen odgovor, ga je 
potegnila »iz naftalina«, očedila in postavila v lokal, kot smo uspeli 
izvedeti od domačinov, pa je skoraj 40 let stari juke-box na Čatežu 
postal prava atrakcija. Stare longplay-ke so okoli leta 1985, 1990 s 
tržišča izpodrinile takoimenovane zgoščenke, ki so v uporabi še vedno, saj je možno na manjšo ploščo spraviti več 
glasbe, a očitno tudi »longplcjkc« niso še za v smeti. Če bodo vse te dandanašnje zgoščenke delale po štiridesetih letih, 
bo tudi dobro. Aje bližje varianta, da bo še tudi leta 2050 aktualen juke-box.

Kot zanimivost zapišimo še, da juke-box dela izključno na dinarje. In to na tiste - stare, jugoslovanske. Kje sojih 
dobili Ravnikarji? »Notri so bili, še iz 80-tih let«, je povedala Marjetka, ki »žetonov« ne prodaja, temveč gostom kar 
»Šenka« dinar, če si hočejo zavrteti kakšno glasbo... Verjemite, sploh se ni slabo vrniti v stare čase... (gs)
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KOLUMNA: Lion King

Prvi glas nekdaj najbolj poslušanega 
Radia Krka po novem v svetu mode

Renata Mikec, prvi ženski glas Radia Krka, radia, katerega 
skoraj dve desetletji posluša kar približno 60% vse populacije 
- tako tudi območje Trebnjega - je pred dobrim mesecem dni 
izstopila iz medijskih voda in zaplula v svet mode.

Kriku Laportu in 
Renatu Mikec

Veliko presenečenje za vse, predvsem tiste, 
ki Renato Mikec poznajo že slaba tri desetlet
ja, ko je še kot najstnica skoraj vštric s Sandi
jem Piršem, ki je ustanovil prvo dolenjsko ra
dijsko postajo Studio D, prvič spregovorila v 
radijski eter. Kmalu je dobila kup oboževalcev. 
Vse to se je dogajalo v tistih davnih letih, ko 
smo ljudje še verjeli, da v radiih živijo »mali 
ljudje«, Renata Mikec pa je že takrat prek ra
dijskih valov obveščala in razveseljevala pos
lušalce.

»Do nobenega krega ni prišlo, kot bo verjetno marsikdo takoj 
pomislil, enostavno dovolj mi je dela v medijih, zato sem se odlo
čila za ta korak. Poskusila se bom tam, kjer se prav tako počutim 
domače - v svetu mode. Na Rozmanovi v centru Novega mesta sem 
odprla modno trgovino«, je uvodoma za Cajtng.com povedala 
Mikčeva, ki pa se zaveda, daje tudi v trgovski branži konkurenca 
velika, po svoje pajo načenja tudi kriza.

»Ne bojim se konkurence. Enostavno zaupam vase in v ponudbo 
svoje Piperine. Celotna ponudbo bo izključno italijanska. Imam 
kolegico v Italiji, kije imela s svojo mamo znano trgovino v centru 
Trsta, kjer sem bila seveda pogosto gostja. Z njeno pomočjo sem 
tako prišla do naj lepše modne ponudbe po ugodnih cenah - seveda 
pa so te odvisne od izbranih modelov. Za mlade po letih in srcu so

temu primerne cene, 
dame z izbranim oku
som pa bodo za visoko 
modo morale seči ma
lce globje v žep«, še 
pove zdaj že bivša ra- 
dijka. Na vprašanje - 
zakaj je kot lokacijo iz
brala stari del mesta 
in ne pred kratkim od
prt trgovski center v 
Novem mestu, pa od
govori, da so tudi v tu
jini vsi najboljši butiki 
v starih delih mest in še

zdaleč ne v velikih trgovskih centrih.
»Ne potrebujem 1.000 ljudi dnevno, raje vidim, da jih pride 20 

in da se tistim posvetim, da tistim nudim tisto, kar želijo in priča
kujejo. Samo tako bomo lahko vsi zadovoljni. Hkrati pa bo v butiku 
tudi prostor, ki bo namenjen obiskovalcem, ki si želijo večje dis
kretnosti«, zaključi Renata Mikec, katere glasu se bomo še dolga 
leta spominjali vsi, ki smo tako ali drugače povezani s to radij
sko postajo. Morda pajo pot spet kdaj zanese v medije, nikoli sc 
ne ve.

Do takrat pa srečno Renata, tudi v svetu mode... te)
Od kod trgovini ime PIPERINA, si preberite na Cajtng.com!

Vse naj, prijatelj, Mitja Prijatelj!
Ko so se na Velikonočni ponedeljek, 9. aprila, v poznih po

poldanskih urah pred KZ v Trebnjem zbrali trebanjski god
beniki in mažoretke, je marsikdo pomislil, da se pripravljajo 
za odhod na kakšen dogodek, v bistvu pa so se zbrali, da so svo
jemu članu, Mitji Prijatelju, ob njegovem 60-tcm rojstnem 
dnevu, zaigrali ..podoknico11.

Kot smo uspeli izvedeti, je bil Mitja obiska svojih kolegov zelo 
vesel, povabil jih je preko cesto na svojo zemljico, kjer jih je spre
jel in pogostil. Mitja Prijatelj je sicer eden izmed najbolj znanih 
trebanjskih pravnikov, pa tudi glasbenikov, vinogradnikov in 
nenazadnje tudi politikov.

Vse najboljše, prijatelj. Vse najboljše, Mitja Prijatelj! te)

Mitju Prijutelj

Godbeniki in maioretke so se zbruli 
pred KZ v Sturem trgu in zuigruli 
ter zuplesuli prijutelju zu 60. rojstni dan.

Naš Matjaž Glavan in SLS dosegla nizek 
rezultat na županskih volitvah v Ljubljani

V Ljubljani so minulo nedeljo potekale volitve za župana, ki pa so bile za naše kraje 
zanimive tudi zato, ker je kot kandidat za župana Ljubljane nastopil nekdanji pred
sednik trebanjske SLS Matjaž Glavan.

Glede na to, da je SLS prišla v parlament, torej ima kar lepo podporo svojih volivcev, 
Glavan pa se je tudi zelo pozitivno predstavil na televizijskih soočenjih, je le bilo priča
kovati, da bo naš nekdanji soobčan (Glavan prihaja iz Zagorice pri Dobrniču) prejel 
kakšen odstotek glasov več, kotjih je. Dokaj porazen rezultatje vsekakor mogoče opra
vičiti s tem, da je nastopil proti zelo močnim kandidatom - skoraj v naprej znanemu zma
govalcu Zoranu Jankoviču, najlepši »krščanarki« Mojci Kucler Dolinar, »zelenemu« 
Mihi Jazbinšku in medijsko tudi zelo prepoznavnemu Vitu Rožeju. Tudi dejstvo, da je 
bila Kucler Dolinarjeva skupna kandidatka NSi in SDS, ki imajo močne volilne štabe in 
dovolj denarja za volilne kampanje, volivce pa v isti bazi, kakor SLS, je verjetno pripo
moglo k temu, da je Glavan dosegel slab(ši) rezultat. Je pa bilo vsekakor pogumno od 
njega, da se je ob taki zasedbi in skupnemu »desnemu« kandidatu, kljub vsemu odločil 
kandidirati.

Če pogledam na zadevo iz drugega zornega kota, pa lahko rečem, da je Glavan dobil 
največ glasov izmed vseh, ki so relativno neznani ali pa vsaj - manj znani. Je pa vpraša
nje, če je le-te dobil zato, kerje volivce prepričal s svojim nastopom ali je glasove dobil 
zaradi stranke. Glede na dejstvo, da so verjetno vsi desni volivci podprli skupnega des
nega kandidata oz kandidatko, lahko predpostavimo, daje 1% glasov, ki jih je dobil Gla
van, dobil zaradi samega sebe in ne toliko zaradi stranke. Tudi sicer SLS ravno nima ve
like podpore v Ljubljani, odzadnjih volitev pa nima niti več svetnika v Mestne svetu (vča
sih je bil njihov svetnik dokaj priljubljeni Janez Žagar), kar še dodatno dovolj zgovorno 
priča, da je bila odločitev Glavana, da kandidira, zelo pogumno dejanje. Se pa je Mat
jaž, kot rečeno, lepo predstavil Ljubljančanom in ostalim po Sloveniji, kar je lepa nje
gova promocija in kar je bil verjetno tudi njegov cilj. Ne bi se začudili, če bi na nasled
njih volitvah znotraj SLS, Matjaž kandidiral za predsednika stranke. A ne bi bilo lepo, da 
imamo Trebanjci, poleg g. Žnidaršiča, še enega predsednika in to parlamentarne 
stranke?

Za stranko SLS, z vsem spoštovanjem do Glavana, pa bi bilo nedvomno bolje, če bi v 
boju za županski stolček podprli Mojco Kucler Dolinar, saj se je že pred volitvami ve
delo, da je glavni kandidat za zmago Zoran Jankovič, kakor tudi, da je edina, ki bi se mu 
lahko vsaj malo približala, Kucler Dolinarjeva. SLS-ovih l%ji sicer ne bi veliko poma
galo, a s pravo oz. drugačno volilno kampanjo bi morda znala »desnica« pridobiti do
datne glasove in - vsaj malo resneje ogroziti Jankoviča. Morda pa je bil to tudi del tak
tike, da se SLS ne pridruži in poskusi pobrati del ne tako »ultra« desnice in celo del sre
dinskih in levih volivcev. Kdo ve?

V SLS-u pa se verjetno z rezultatom niti ne obremenjujejo preveč, saj so v preteklosti 
že dokazali, da se vedno in zelo radi pridružijo tistim, ki vladajo (to se edinokrat v zgo
dovini samostojne Slovenije ni zgodilo v prejšnji Pahorjevi vladi). SLS je tako v zgodo
vini že sodeloval tako z »levico«, kakor tudi z »desnico« in je, vsaj kar se tega tiče, dokaj 
(ne)zanesljiva stranka. Vedno in večno se profilirajo kot desna stranka, kot stranka, ki 
ima osnovo v Slovenski kmečki zvezi in tako za osnovo kmete oz kmetovalce (dane bo zo
pet nekdo narobe razumel besedo kmet, kot se je že zgodilo). Bili pa so podpornik oz 
koalicijski partner dlje časa levici, kakor desnici. Torej ves čas vladavine LDS, je bila 
SLS njihov podpornik. Vladavina LDS pa je trajala bistveno dlje, kakor vse »desne« vla
de, če tu štejemo tudi začetno Demosovo, pa potem Bajukovo in nato še Janševo. In temu 
vsakokratnemu paktiranju z zmagovalci je možno pripisati vztrajno izgubljanje podpo
re volivcev SLS-u v Sloveniji.

Da pa ne bo kdo rekel, da vse tole pišem na pamet, naj svoje povedo številke - podpora 
volivcev SLS-a se je od leta 1990 (torej od prvih svobodnih volitev v Sloveniji) na držav
nozborskih volitvah gibala takole: 12,6%, 8,7%, 19,4%, 9,5%>, 6,8%, 5,2% in nazadnje 
6,9%. Če samo pogledamo število kmetov po Sloveniji in njihovih družin, lahko jasno 
zapišemo, da so rezultati SLS katastrofalni in da zagotovo ne uživajo več niti podpore 
svojih primarnih pristašev.

Torej več kot jasno je, da je imela pristna (Omanova) stranka veliko volilno bazo, ki 
sta jo brata Podobnik, predvsem z odlično kampanjo in (takrat predstavljeno) sredinsko 
usmerjenostjo stranke dvignila na fantastičnih, skoraj 20% podpore. Če se še spomnite, 
takrat je Marjan Podobnik postal podpredsednik vlade in tudi predsednik uprave Tele
koma Slovenije. Ampak od tu dalje se je začela pot navzdol.... Kot mnogi poznavalci 
pravijo, je po tem SLS dobila krila, pozabila na svojo bazo in svojo usmerjenost ter pro
gram in bolj kot za ljudi, pričela delati za (svoje) posameznike, kar je poteg stalnega 
vijuganja na levo in desno pripeljalo do poraznih rezultatov in padanja podpore. Sedaj 
je več kot jasno, da če se v preteklosti ne bi povezali s SMS (2008), ne bi prestopili niti 
praga državnega zbora. Mnogi na desnici tudi nikoli ne bodo pozabili in oprostili SLS-u 
ptiča, ko je s pripojitvijo edine prave in žlahtne slovenske krščanske stranke SKD, to 
stranko tudi zbrisal s slovenskega političnega prostora.

Nekaj podobnega, torej nenačelnost SLS, se je zgodila tudi na zadnjih županskih 
volitvah v Trebnjem...

Naj zaključim z besedami ljubljanskega župana Zorana Jankoviča - volivci bodo po
vedali svoje. E Ljubljani so že, v Trebnjem pa še bodo. Prej ali slej.

Hinavstvo in nenačelnost v politiki ni več cenjeno, potrebnoje pogledati resnici v oči, 
pa četudi je kdaj taka, da to ni lahko. Samo poglejte, kaj se je zgodilo s podporo Listi Vi
rant, kose ni držala načel, ki so jih obljubljali pred volitvami. Kot da niso prepoznali že 
na primeru SLS, da stalno vijuganje levo-desno ne prinaša rezultatov. Danes se je Liste 
Virant prijel že naziv Garmin - saj veste zakaj - zavijte levo, zavijte desno...

Resnica in pravica ter predvsem načelnost pa na koncu vedno zmagata! Načelno ni to, 
da pred volitvami na vse pretege razlagaš, da župan svoje funkcije ne opravlja dobro, 
nato pa se z njim povežeš in ko pa si pri koritu, na vse pozabiš in je naenkrat vse v redu. 
Načelno je to, da če pred volitvami rečeš, da župan dela slabo, pri temu ostaneš tudi po 
volitvah, čeprav si na njih zmagal in čeprav ti obljubljajo »gore i more« za podporo. Ima 
kdo izmed trebanjskih politikov toliko poštenja oz. načelnosti, da se upa pogledati res
nici v oči?

nn os nu
Pisec kolumne izraža svoje mnenje, ki ni nujno enako z mnenjem uredništva!



Ta petek otvoritev Pizzerije 
Maxim in zabava z Nušo 
Derenda, naslednji četrtek že 
Mambo Kingsi

Že konec lanskega leta smo napovedali otvoritev 
Pizzerije Maxim v Grading centru v Trebnjem (pri 
bodočem krožišču), a seje celotna stvar nekolika za
tegnila. Sedaj pa gre zares.

Pizzerija Maxim bo odprla svoja vrata ta petek, 20. 
aprila, gostja na otvoritvi, ki bo seveda s prepevanjem 
zabavala obiskovalce, pa bo Nuša Derenda in Batina 
band. Na otvoritvi boste obiskovalci deležni brezplač
ne pokušine najboljših dobrot iz pizzerije Maxim,

A N LE

med katere med drugim spadajo tudi pizze, rižote, tes
tenine, verjetno pa bodo marsikoga najbolj premamile
jedi oz. dobrote iz srbske kuhinje.

BREZPLAČNA ŠTEVILKAu i t. v iuixr-s

H c* 080 88 24)

Pizzerija Maxim pa ne bo čisto nava
den lokal, lastnik Aleš Senica (sicer bolj 
znan kot Max) obljublja veliko zabave 
kar ves čas. Že 26. aprila (v četrtek, petek 
pa je dela prost dan!!) bodo za zabavo skr
beli vedno najboljši Mambo Kingsi, po 
prvem maju pa bi naj prišli na vrsto že tudi 
trubači.

Skratka, pri Maximu bo zanimivo, pe
stro, veselo. Seže veselimo... (gs)

NLB Poslovalnica 
Trebnje je prenovljena

NLB je v ponedeljek, 16. aprila, po
novno odprla vrata Poslovalnice Treb
nje na Gubčevi 8 v Trebnjem. Prve st
ranke so si z velikim zanimanjem ogle
dovale prenovljene prostore, katerih 
podoba je bistveno drugačna od tiste 
prej. Zakaj seje banka odločila za pre
novo in kaj bodo z njo pridobile stran
ke, smo se pozanimali pri Mirjam Jev
šek, vodji poslovalnice.

AKCIJA MESECA APRILA!
"V zadnjih nekaj letih se je bančno po

slovanje zelo spremenilo. Hiter razvoj in
formacijske tehnologije je prinese! veliko 
novosti, ki so bistveno vplivale na oprav
ljanje bančnih poslov ter urejanje denar
nih in finančnih zadev občanov in podje
tij, poleg tega banka namenja vedno več
jo skrb in pozornost svojim komitentom. 
Poslovanje v bančnih poslovalnicah je 
dobilo nove vsebine, vse to pa zahteva tu
di ustrezne in novim razmeram prilago
jene poslovne prostore.

kuhinja PAIMOLIJA
Vrata kuhinj Panolija imajo površino v visokem sijaju ali v lesnem 
dekorju Vrata sijajnih vrat so obrobljena s posebnim 3D robnim 
materialom, ki se izredno dobro prilega in daje mehko obrobo 
vratom, istočasno pa daje kuhinji videz steklenih vrat 

Zaključni paneli so lahko v enaki izvedbi kot vrata ali pa v izvedbi 
lesnih dekorjev. Na voljo je več različnih barv

i POSEBNA AKCIJAir-UOCDIMM

Pri nakupu kuhinje in 
aparatov v vrednosti

| lesenega dela nad 
£ 2500 eur.vam

PODARIMO

5

Salon Panles kuhinje
Otoška cesta 5, 8000 Novo Mesto

T 08 205 39 60
M 051 682 077

• OLANDIA
Dežela nakupov

GRUnmG

Nahajamo se v trgovskem centru 
Olandia. Vhod v naš salon je iz
ZUNANJE STRANI.

Poslovalnica Trebnje, ki je bila nazad
nje prenovljena pred več kot 15 leti, ni več 
ustrezala zahtevam sodobnega bančnega 
poslovanja in potrebam strank. V prenov
ljeni poslovalnici je strankam namenjeno 
bistveno več prostora, poskrbljeno je za 
zasebnost, svetovalna mesta omogočajo 
sedečo komunikacijo, za gotovinski po
slovanje je poslovalnica opremljena z 
najsodobnejšimi napravami.

V prijaznejši in bolj funkcionalni po
slovalnici strankam, fizičnim osebam, 
nudimo celovito finančno svetovanje, 
klasične bančne storitve, zavarovalniške 
storitve, poslovanje z vrednostnimi pa
pirji in vzajemnimi skladi ter kreditiranje, 
pravnim osebam pa vodenje poslovnega 
računa, plačilni promet in gotovinsko 
poslovanje. Poslovalnica je opremljena 
tudi z bankomatom in dnevno nočnim tre
zorjem, ki sta uporabnikom na voljo 24 ur 
na dan.

V poslovnih prostorih na Gubčevi 2 7je 
za podjetja in obrtnike še naprej vsak de
lovnik v obstoječem poslovnem času na 
voljo poslovna skrbnica iz Podjetniškega 
centra Dolenjska-Bela krajina. Samopo
strežni avtomati na tej lokaciji niso več 
aktivni, strankam so dostopni na Gubčevi 
8."

V banki so prepričani, da bo nov način 
poslovanja, ki ga sedaj omogoča prenov
ljena poslovalnica, povečal zadovoljstvo 
strank in da se odpirajo nove priložnosti 
za še boljše poslovno sodelovanje s komi
tenti in privlačna novost tudi za druge ob
čane.

Gospa Jevšek vljudno vabi stranke, da 
obiščejo prenovljeno poslovalnico, ki 
posluje od ponedeljka do petka med 8.00 
in 12.00 ter med 14.30 in 17.00 uro. (mjj
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Na Mirni naredili prvi, a zelo velik 
korak do vodovoda. Bravo, g. Skerbiš!

MIRNA, 15. marec 2012 - Včeraj seje okoli 100 prebivalcev vasi 
Praprotnica, Stara Gora, Sela in Dol(>e Njive za njihovo območje. 
Dogovorili so sc za ustanovitev vaških gradbenih odborov, kakovo
stno pitno vodo pa pričakujejo v letu 2015.

"Če želimo to naložbo realizirati, je vsekakor potrebno sodelovanje z 
Občino Trebnje. Namreč, s tem vodovodom ne rešujemo le Praprotnico 
in Staro Goro, temveč širše območje teh goric, ki niso prepletene z vodo
vodnim omrežjem. V poletnem času in v sušnem obdobju, kot je sedaj, je 
treba vodo dovažati. Nekatere zidanice so spremenili tudi v bivalne ob-
^____ jekte, seveda je s tem šte-
—. vilo prebivalcev na tem

■ območju naraslo in ta
problem pitne vode je 
potem toliko bolj pe
reč, " je o razlogih za 
sklic sestanka in nada
ljevanje aktivnosti iz
gradnje vodovodnega 
sistema, ki so se začele 
in ustavile pred leti še v 
skupni občini Trebnje, 
povedal mimski župan 
Dušan Skerbiš.

Vodvodni sistem Za- 
brdje-Praprotnica bi 
oskrboval približno 460 
stalnih prebivalcev na 
tem območju in tudi vi
kende, hkrati pa bi bil 
rezervni vodni vir za 
trebanjski in mirnski 
vodovod. Vodo bi čr
pali iz vrtin v Zabrdju 
(do 15 l/s) in Praprotnici 
(1,5-1,7 l/s). Projekt 
predvideva dvojno črpa

lišče in dva vodohrana ter v prvi fazi približno 6.200 metrov in v drugi fa
zi 2.270 metrov dolg cevovod. Naložba je ocenjena na 1,6 mio € + DDV.

Na sestanek, ki gaje v svoji zidanici prijazno gostil Marjan Štolfa, je 
prišel tudi trebanjski župan Alojzij Kastelic, kije o možnostih sodelo

„... vilzrali vabilu 
H župana Dušana Skerbiša 
tek o izgradnji vojvoda.

-. Skerbiš, tako se /« dela.

Župan občine Trebnje Alojzij Kastelic je dejal, 
da je občina Trebnje zainteresirana za ta 
vodovod, sam pa ne najde rešitve, kako zagotoviti
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vanja pri izgradnji medobčinskega vodovoda povedal: ..Na tem področju je precej 
stalnih bivališč in iz tega naslova bo treba za ta vodovod poskrbet. Občina Trebnje je 
vsekakor zainteresirana, še bolj najbrž pa Mirna, tako da tukaj upam, da bomo našli 
skupni interes in v nekem triletnem, štiriletnem obdobju tudi to postorili. "

Zbrani občani so včeraj na pobudo Slavka Podboja sklenili, da bodo oblikovali 
vaške gradbene odbore, ki bodo pomagali pri pridobivanju služnosti za prekop, da 
bo vodovod zgrajen čim prej. Natančen terminski plan del šeni znan, saj morata ob
čini najprej poiskati najboljšo rešitev za pokrivanje stroškov ter možnosti sofinanci
ranja na ravni države in Evropske unije, tako da bi bil vodovod - če bodo sodelovali 
tudi lokalni prebivalci - narejen leta 2015. (pk.gs)

KOVINARSTVO
PAVCj^^č^U

” //\\
Robert Pave s.p., Prešernova ul. 16,8210 Trebnje
07/30 44 887,041/577 451, e-pošta: pavc@siol.net, www.pavc.si
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DARILNI BON je 

lahko lepo darilo

ročne tehnike masaž 

masaža za nosečnice 

ročna limfna drenaža 

berberska masaža novo 

anticelulitne nege novo

$Gerard's

CAJ is TNG



Župan od aprila naprej brez 
obeh podžupanov, občina 
bo na račun tega samo letos 
privarčevala preko 40.0006

Preveč lepo, da bi bilo res? Naslov drži, torej 
je povsem resničen, le ena malenkost je - vse to se 
dogaja v Grosuplju

Pred dnevi je grosupeljski župan dr. Peter Ver
lič (SDS) občinske svetnike in javnost presenetil z 
izjavo, da bo s 1. aprilom župansko funkcijo začel 
opravljati profesionalno, bo pa zaradi varčevanja 
odpustil oba podžupana. Občina Grosuplje bo, 
kot poroča Zeleni val, na ta račun v letošnjem letu 
prihranila dobrih 40.000 evrov, prihodnje leto pa 
nekaj manj kot 60.000 evrov.

Dr. Verlič se očitno ravna po navodilih vlade in 
poskuša varčevati tam, kjer je možno. Ko pa so 
svetniki trebanjske opozicije na zadnji proračunski 
seji predlagali našemu županu Kastelicu, naj ven
darle upošteva navodila vlade in pripravi realen in 
varčevalen proračun, je le-ta to ignoriral in s svo
jim glasovalnim strojem sprejel nerealen prora
čun, kjer ni niti sledu o varčevanju. Ne glede na 
to, da Vlada Republike Slovenije, kiji predseduje 
predsednik SDS Janez Janša, ki ima v svoji mini
strski ekipi ministre iz SLS, NS1 in Desus, poziva k 
zmanjšani javni porabi in vsesplošnemu varčeva
nju, so prav trebanjski svetniki SDS, SLS in NSi 
potrdili proračun, ki je ravno nasproten 
pozivom Janše in njegove ekipe. V Trebnjem pač 
moramo biti posebni, saj ne zapravljamo svojega, 
pač pa davkoplačevalski denar...

Trebanjski davkoplačevalski denar se takole 
razmetava, ni pa ga denimo za subvencije za var
stvo otrok, pa za subvencije za pitno vodo... pa še 
za marsikaj ... Žalostno ali sramotno? Smo mar 
res to želeli?

V Trebnjem torej grosupeljski scenarij - verjetno 
- ni možen. Prvič zato, ker nam očitno ni treba var

čevati. Drugič zato, ker nimamo vodstva, ki bi sc 
to spomnilo. In tretjič zato, ker volilna obljuba 
dela (naš) dolg. In če bi župan Kastelic ukinil obe 
podžupanski mesti in tako po grosupeljskih izra
čunih v naslednjih treh letih privarčeval 160.0006 
našega denarja, bi verjetno imel veliko težav s pod-

Verlič posluša navodila vlade po varčevanju, Kastelic pa 
tega ne sme narediti, če želi Se naprej imeti podporo SLS 
in SDS. Pa naj stane kolikor stane, zapravlja pa se naš, 
davkoplačevalski denar... Še žal nam bo. In to zelo!

Novo na Cajtng.com ...

MALI OGLASI
Pošljite nam jih, objavili jih bomo brezplačno!

Ko se srečata 
mladost in starost...

Na sončno marčevsko sredo smo v naš vrtec 
Sončnica pri OŠ Veliki Gaber povabili dolgo
letne prijatelje iz Društva upokojencev Veliki 
Gaber in člane skupine Večerna Zarja. Našemu 
povabilu so se z veseljem odzvali. Vsi so bili de
ležni spodbudnega aplavza in prijaznih nas
meškov naših gostov.

V drugem delu programa smo vsi zapeli nekaj 
naj lepših pesmic o mamici in očku, saj je mesec 
marec, mesec različnih pomladnih praznovanj. Za 
zaključek smo skupaj s starostniki zapeli ob Petrini

poro SDS in SLS, iz katerih strank izhajata podžu
pana Nada Pepelnak in Silvester Prpar. In takole 
zapravljamo naš denar, da lahko nekateri sedijo na 
lepo plačanih stolčkih.

Dodajmo za primerjavo še nekaj številk. Občina 
Trebnje je po površini večja od Grosuplja, saj meri 
približno 163 km2, občina Grosuplje pa 134 km2, 
ima pa zato občina Grosuplje več kot polovico 
več prebivalcev od občine Trebnje (Trebnje 
11.995, Grosuplje 18.694).

In kaj se da narediti s 160.000 evri? Mogoče 
Varno hišo za otroke brez. staršev, zlorabljene, 
zapuščene, pomoči potrebne, ki so jo v Grosup
ljem odprli pred 2 letoma. Jo imajo, pa kljub temu 
varčujejo. Pri nas jc nimamo, pc ne rabimo var
čeval. Pa še marsikaj bi se našlo, kar v Grosupljem 
imajo, pri nas pa ne. Pa pri nas zapravljamo na ve
liko, v Grosupljem pa varčujejo...

Vse se torej da, če se le hoče. In zna... (gs)

harmoniki še nekaj narodnih. Nekatere od njih so 
nam orosile oči, ob nekaterih pa so nas zasrbeli 
podplati. Prijetno druženje smo zaključili ob kavici 
in klepetu. Izmenjali smo si darilca in izrekli zah
vale z željo po čim prejšnjem snidenju.

(vzgojiteljica Martina Mole)

Izdelava PVC oken in vrat

UDOMA
Belšinja vas 3, Trebnje • Tel.: 07 3466 166 

Gsm: 031 704 351, 031704 352 
Splet: www.udoma.si • E-pošta: udoma@siol.net

Naša vizija so zadovoljni kupci zaradi 
kvalitetnih izdelkov, hitrih dobavnih rokov, 

strokovnosti in natančnosti!

Po vaših željah z našo izdelavo in montažo!

_

VSE ZA STREHO
KRITINE - KLEPARSKI IZDELKI - SNEG0L0VI - ŽLEBOVI

KROVCI. POZOR!
♦ določeni modeli z več kot 

43% popusta na tovarniško

cen°! memm

♦ Bramac že od 5,82€/m2

♦ Gerard do 17% popusta
A.GERARD
k RAL .1 MED STREHAMI

ESAL

——I

Izjemno ugodne cene izolacij!

♦ Termotop izolacija do 15% popusta

llNJUlF UNIFIT 035 
v i »! m «n ?fl do 45% popusta
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VELUX
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BREZPLAČNA DOSTAVA! J f Kupovanje pri nas je cenejše,
prepričajte se!

V PODJETJE S TRADICIJO!,

V'---------- ---

Največji gotovinski popusti 
v Sloveniji za strešne kritine!
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Šentrupertu 2. mesto v 
Sloveniji za dobro vodenje 
in upravljanje, razvojno 
usmerjenost in učinkovitost 
delovanja

ŠENTRUPERT, 14. marec 2012 - Nagrada 
Zlati kamen razkriva indeks dobrega življenja v 
občini. In med prvimi nagrajenci je tudi Občina 
Šentrupert, ki je na sinočnji prireditvi (o nomi
naciji med najboljše smo na Cajtng.com pisali 
že v začetku marca) prejela plaketo Zlati kamen 
2012 za dobro vodenje in upravljanje, razvojno 
usmerjenost in učinkovitost delovanja. „Za nas 
pravzaprav pomeni to drugo mesto zmago,“ 
pravi župan Rupert Gole.

Na letošnji konferenci Zlati kamen: 6. dnevi ob
čin in srečanje županov je bila prvič podeljena nag
rada Zlati kamen za najboljšo občino, kjer seje 
Občina Šentrupert uvrstila na drugo mesto.

"Za nas pravzaprav pomeni to drugo mesto zma
go, če sem čisto iskren. Mi smo mlada občina in v

teh petih letih smo uspeli s svojim delom, razmi
šljanjem, s koncepti prepričat, da sodimo med naj
boljše. Imamo še veliko časa, da dokažemo tudi 
skozi realizacijo, da smo tudi upravičeni do tako 
prestižnih nagrad. To drugo mesto je za nas kar ve
liko breme, ki pa ga bomo vzeli tudi kot veliko potr
ditev in bomo še z večjo energijo, večjim entuziaz-

Občina Šentrupert je takorekoe iz nič postala 2. 
občina v Sloveniji po napredku, občina Trebnje, 
za katero sam župan Kastelic priznava, da je ob
čina priložnosti, pa se ni niti uvrstila v ožji izbor.

mom delali naprej. Zelo sem ponosen tudi na svojo 
ekipo občinske uprave - z njimi nam bo uspeh tudi 
v prihodnje prepričevati Slovenijo, da sodimo med 
najboljše lokalne skupnost, "je po prejemu plakete 
povedal župan Občine Šentrupert Rupert Gole.

Sicer pa je konferenca na Brdu pri Kranju minila 
v znamenju 'preprosto dobrih zgodb', zgodb 
manjših, malo večjih in tudi drobnih primerov nav
dihujoče prakse, ki so v pravem okolju dobila krila. 
Dogodek je prepletel znanje, izkušnje in priložno
sti slovenske lokalne (samo)uprave, skupnosti, ob
čin, občanov. Eno od dobrih zgodb je predstavil 
tudi šentrupertski župan Gole, kije v svoji pred
stavitvi izhajal iz Vizije in strategije razvoja obči
ne, ki sojo postavili občani. Ker Šentrupert pri raz
vojnem načrtovanju izhaja iz naravnih danosti, iz 
lesa, j e predstavil leseni vrtec s kotlovnico na les
no biomaso iz domačih gozdov. Muzej na pro
stem - Kozolci in načrtovani lesno-prcdelovalni 
center v nekdanji vojašnici na Puščavi.

Projekt Zlati kamen sicer že peto leto zapored 
organizira družba Planet GV. Najboljše občine pa 
so bile izbrane na podlagi merljivih kazalnikov te
melječo ISSO-analitiko slovenskih občin. Prva naj 
občina je postala Idrija. Iskrene čestitke vsem 
nominirancem. (Tetra Krnc)

Krožišče in z njim 
povezana dela končana šele 
konec poletja, prva dela so 
se že pričela

20.03.2012 - V prvi polovici letošnjega leta bi 
naj bilo zgrajeno krožišče pri Mercatorju v 
Trebnjem, vsaj tako so nam prvotno (septembra 
lani) zatrdili na DARS-u. Ker se ni, vsaj na vi
dez, premaknilo še nič, smo se pred dnevi spet 
obrnili na DARS, zanimalo pa nas je - zakaj se 
nič ne premakne, če je prišlo do zapletov in ali se 
bo dokončanje izgradnje krožišča, glede na nas
talo situacijo, kaj zavleklo.

Končini se bodo nadaljevala dela 
pri krožišču, s tem pa tudi navezava na Iti, ki 
bo sprostila promet skozi center Trebnjega. . ,

G. Marjan Koler nam je v četrtek prejšnji teden 
zaupal, da s strani izvajalca še vedno niso prejeli 
podpisane pogodbe, katero so jim posredovali v 
podpis ter da so že tudi pisno urgirali in ga (izvajal
ca, op.a.) pozvali k podpisu.

Čemu je CGP zavlačeval s podpisom pogodbe 
(po naših podatkih bi jo naj podpisovali najmanj 
mesec dni) ni znano, a že naslednji dan smo s strani 
g. Kolerja dobili malo bolj razveseljujočo infor
macijo. »Sporočam vam, daje pogodba sklenjena. 
Sedaj pričakujemo, da bo izvajalec predložil še 
bančno garancijo za dobro izvedbo pogodbenih 
obveznosti, v znesku 12% od pogodbene vrednosti 
del, v skladu s pogoji pogodbe in njenih sestavnih 
delov (22. člen). Rok za predložitev bančne garan
cije poteče v prihodnjem tednu, takoj nato bo izva
jalec uveden v delo«, je zapisal Marjan Koler iz 
Službe za komuniciranje na DARS-u.

Izvajalec - šele bo - predložil bančno garancijo, 
potem je potrebno izvajalca še uvesti v delo ... Kje
torej smo, koliko časa bomo še čakali, preden se 
naposled že začnejo dela?? Želeli smo izvedeti tu

di to in dobili kar konkretne podatke.
»Nadzorni inženir na tem projektu, DRI uprav

ljanje investicij, d.o.o., bo izvajalca uvedel v delo 
predvidoma do ponedeljka, 26. marca 2012. Po
godbeni rok je 150 dni od uvedbe v delo, torej bi 
morala biti dela zaključena najpozneje v drugi po
lovici avgusta letos«,še pojasnil Koler.

KMALU TUDI SANACIJA OB 
GRADNJI AC UNIČENIH CEST

Nikakor pa nismo pozabili tudi na med gradnjo 
AC uničene ceste, zato nas je zanimalo tudi, če že 
obstaja seznam cest, katere bodo sanirali. A na 
DARS-u tudi na to niso pozabili...

»Sporazum o sanaciji cest, uničenih med gra
ditvijo avtoceste, je sedaj usklajen in jev postopku 
podpisa pri izvajalcu in njegovih partnerjih. Priča
kujemo, da bo v kratkem sklenjen in da se bodo 
kmalu začela tudi ta dela; kakor omenjeno, sestav
ni del sporazuma je tudi omenjeni seznam cest. S 
seznamom smo torej že vseskozi seznanjeni in boste 
po podpisu z njim lahko seznanjeni tudi vi«, je kon
čal Marjan Koler.

Krožišče (in vsa dela v zvezi z njim) torej ne bo 
dokončano konec junija oz. v prvi polovici le
tošnjega leta, kot je bilo napovedano, verjetno 
pa bomo vsega hudega vajeni »Trebanjčki« za
dovoljni že, če bodo vsa dela končana konec av
gusta. Samo da se enkrat začne premikati... (gs)

Komentar bralca Gargamel (v razmislek, 
op.a.): "Naredili bodo le najnujnejše, da se Mirna 
priklopi na staro HI. Pa nadvoz preko proge in to 
bo več ali manj to. Kakšne sanacije, lepo vas pro
sim. Bomo lahko veseli, če se most na HI ne bo po
drl, ko bo spet stekel promet čezenj - skozenj nam
reč "kaplja " že tako močno, da je ovinek ceste Tre
bnje - Ponikve pod njim že čist uničen. Lahko pa 
zdaj izkoristmo eno stvar - semaforji in signaliza
cija s Starega trga se bodo sprostili in dejmo jih 
preseliti na Ponikve pod most. Notranjo polovico 
ovinka pod starim mostom vse tja do "slepega ploč
nika" je treba zapreti in nameniti pešcem, druga 
polovica pa naj bo za avtomobile. Tako bo vsaj va
ren peš promet pod mostom do postaje, se-maforjev 
smo pa itak že navajeni. Mogoče bi taka začasna 
rešitev ustrezala našim Občinarjem in vrlim svetni
kom kar za nekaj časa ...Alje mogoče boljše čakati, 
dokler tam enega ne zbije avto?

K=r-<
OPTIKA

Okulistični pregledi
na zdravstveno kartico

Optika Glasmaher Optika Glasmaher
PE Novo mesto PE Brežice
Kettejev drevored 32 Cesta prvih borcev 20c 

8000 Novo mesto 8250 Brežice

pon-pet 9-19 pon-pet 9-18
sob 9-13 sob 9-12

Novo mesto 070 660 650 

Brežice 070 660 660
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V Obrtni coni v Trebnjem seje 
odprla nova ročna avtopralnica

Že pred dobrim mesecem dni se je v Trebnjem, natančneje na Obrtniški 
ulici 41, nasproti parkirišč nekdanje diskoteke Afrika, odprla ročna avto
pralnica. Njen lastnik je Andrej Medved, nekoč Mirnčan, sedaj pa že pol
drugo desetletje Trebanjec.

V Trebnjem se je odprla 
ročna avtopralnica vozil, 
ki seveda ponuja tako zunan, 
kot tudi notranje čiščenje ^

Kdor Andreja pozna, 
ve, da je v podjetniških 
vodah že 25 let, še iz ča
sov, ko sta se z izkopi in 
prevozi oz. gradbeno 
mehanizacijo ukvarjala z 
očetom. Andrej je očeto
vo dejavnost prevzel pred 
šestimi leti, a je gospo
darska situacija pripeljala 
do znanih težav v grad
beništvu, zato seje moral 
na hitro preusmeriti v dru
go dejavnost. Dandanes 
meni, daje izbral dobro.

Prednost ročnega pra
nja avtomobilov seveda obstajajo, a nekateri to cenijo bolj, drugi manj. »Ned
vomno sta natančnost čiščenja in manjši mehanski vpliv na avto glavni pred
nosti ročnih avtopralnic«, poudari Andrej, ki ob tem - kar se tiče zunanjosti - 
ponuja tudi voskanje vozila, kar se tiče notranjosti, pa nudi storitve sesanja in 
kemičnega globinskega čiščenja vozila.

Ravno slednje, torej kemično globinsko čiščenje vozila, pa Trebanjci že le
ta in leta zelo pogrešamo, zato smo prepričani, da Andreju posla ne bo prima
njkovalo. Da mu bo šlo delo kvalitetneje od rok, je nabavil sodobne aparature, 
pri tem pa bo skrbel tudi za naravo, saj bo za pranje avtomobilov in kombijev, 
katerih največ pričakuje, uporabljal biološko razgradljiva čistila. (gs)

Že po dobrih pol leta NK Trebnje s kar 
tremi trenerji s C licenco NZS

Vsi trije trenerji Franci Jurečič, Bekim Rushiti in Gregor Erman, ki so 
sc udeležili zadnjega licenciranja Nogometne zveze Slovenije za pridobi
tev C-liccncc, so uspešno opravili tako praktični, kakor tudi teoretični iz
pit in si tako pridobili diplomo oz. trenersko C licenco.

Poleg same diplome, ki 
sojo dobili trenerji, in veli
kega nogometnega znanja, 
bo imel NK Trebnje tudi do
datne ugodnosti oz. pred
nosti pri izvajanju kako
vostne nogometne vadbe. 
Vsi trije trenerji so dobili 
možnost uporabe posebne-

Ta program omogoča recimo 
vodenje dnevnega, tedenskega in mesečnega dela na treningih za vsakega po
sameznega igralca, vodenje statistike vadbe, posamično ocenjevanje igralcev 
in spremljanje njihovega napredka... tVečnaCaitng.comt

Še en lep športni uspeh, odbojkarji SEP 
Mokronog so se uvrstili v 2. ligo

V soboto, 31.3.2012, se je z zadnjim krogom 3. državne odbojkarske lige 
zahod končal tekmovalni del v sezoni 2011/12. Igralci SEP Mokronoga so 
gostovali v Kranju pri zadnjcuvrščeni ekipi Astec Triglav III, kjer si niso 
smeli privoščiti spodrsljaja, saj so morali za končno zmago iz Kranja od
nesti vse tri točke.

To jim je brez večjih težav tudi uspelo, saj so zmagali z rezultatom 3:0, kar je 
pomenilo tudi končno 1. mesto na lestvici in napredovanje v 2. državno od
bojkarsko ligo. V Mokronogu se sicer že dlje časa kaže želja po igranju od
bojke v 2. ligi, kjer se igra kakovostnejša odbojka, s tem dosežkom pa smo iz-

T.. _____ polnili dolgoletne želje
•• mnkmnoških odbojkars

kih navdušencev.
V odbojkarskem klubu 

SEP Mokronog pa se je 
letos začelo intenzivneje 
ukvarjati tudi z mladimi 
odbojkarji. Čeprav niso 
bili najbolj uspešni na 
kvalifikacijah, so v šols
kem tekmovanju isti fant
je igrali veliko bolje in se 
uvrstili v finale osnovno
šolskega tekmovanja.

(Igor Jevnikart

ga računalniškega prog
rama, ki ga uporabljajo za 
delo z mladimi tudi naj večji 
evropski nogometni klubi.

8. KAM E RAD 
VVEEKEND

■ moto

19. maj 2012 
--TREBNJE

(Ponikve)

8. DELAVNICO 
VARNE VOŽNJE

ZA MOTORISTE, SKUTERISTE 
IN MOPEDISTE

6. MAJ 2012 OB 14.0C
MERCATOR CENTER TREBNJE

- poligon varne vožnje - policisti motoristi PD NM
- simulator vožnje motornega kolesa
- prikaz reševanja ponesrečenca - reševalna ekipa 

ZD Trebnje
- reševalec motorist

VABLJENI VOZNIKI IN LJUBITELJI
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Leta 1992 še v medregijski ligi, leta 2012 
v najelitnejši, 1.A državni ligi

Kegljaški šport je eden tistih, ki ne velja za najbolj atraktivne, šport, ka
terega ne spremlja takorekoč vsak človek, zato je Ic-ta nemalokrat žal tudi 
zapostavljen. Tako je tudi v Trebnjem, a skupina kegljačic, na čelu s tre
nerjem Nikom Golešem, na srečo pri njem vztraja in ne dovoli, da bi nji
hov trud pozabili, kaj šele, da bi jih odpisali. Z zelo skromnimi sredstvi jim 
je letos uspel največji dosežek v zgodovini kluba, pristali so v 1. A ligi. 
Kljub številnim uspehom pa kegljačicam ni stopil naproti takorekoč nih
če. Boljše pogoje za delo je res da obljubljalo že veliko njih (predvsem žu
panov), a pri tem je vedno žal tudi ostalo.

Spomnimo se, da smo pred leti ravno v Cajtngu celo pisali, da kegljači no
sijo skoraj 20 let stare trenirke, saj jim nihče ne priskoči na pomoč niti to
liko, da bi jih opremili. Takrat so sicer igrali še v - za sponzorje ne tako zani
mivi - drugi ligi zahod, kmalu za tem pa so se prebili v višjo ligo, 1B ligo, v ka

li
l Kadunc - predstavnik KZS, 

nančič, Jasmina Mišič in

bavex)
Bavex d.o.o., Trubarjeva 12, Trebnje
Tel.: 07/30 45 640
Delovni čas: 8h - 12h in 14h - 17h, sob.: 9h - 12h

Trebnje napredoval iz med regijske lige do 1. državne lige. Napredek, kate
rega se ne bi sramoval prav nobeden slovenski, kaj šele trebanjski klub. Sploh 
če vemo, da ob vsem tem času niso bili deležni neke pozornosti, nemalokrat 
niti moralne, kaj šele finančne. Za nameček dodajmo, daje KK Trebnje edini 
slovenski klub v 1A ligi brez svojega kegljišča. Vsi ostali klubi namreč imajo 
svoja lastna kegljišča ali pa le-ta v upravljanju. Trebanjke bodo športno pot v 
1A ligi nadaljevale na novem kegljišču Portoval v Novem mestu, ki bo odprt 
predvidoma v maju.

Ko smo trenerja KK Trebnje Nika Goleša povprašali, kakšni so cilji v pri
hodnjem letu, je bil le-ta kratek: "Cilj 
ekipe je, da v sezoni 2012/2013 zadrži

mmm

zgodovinski uspeh, hkrati pa tudi vsem, ki ste nam tako ali drugače stali oh st
rani", je še ekskluzivno za Cajtng povedal Niko Goleš. fesi

Kegljačice so nedvomno ponos 
trebanjskega športa, saj so se 
kljub težkim pogojem za delo uvr
stile v elitno slovensko ligo. Obe
nem je to največje darilo klubu, ki 
je preteklega leta skromno praz
noval 40 letnico delovanja. Sedaj 
so - še bolj ; razlogom, kot prej - 
na vrsti vodilni ljudje v občini, da 
prvoligaški ekipi zagotovijo 
kegljišče v domačem kraju, saj je 
trebanjski klub - kako žalostno, a 
tudi to je Trebnje - edini v Slo
veniji brez svojih kegljaških stez.

status v najelitnejšem razredu. Za izpol
nitev tega cilja ho potrebna maksimalna 
vztrajnost in širša družbena podpora", 
je povedal Goleš, nato pa še dejal, da 
upa, da bodo te podpore deležni, saj s 
svojim vedenjem in zagnanostjo zbujajo 
veliko pozornost ostalih slovenskih 
klubov, ki preprosto ne verjamejo, da se 
je mogoče s takim načinom dela, s tako 
majhnimi sredstvi in celo brez prostorov 
za treniranje, prebiti na sam vrh. "Ob tej 
priložnosti se zahvaljujem vsem našim 
kegljačicam, ki so dosegle ta tako lep

Trebanjskim kegljačicam je uspel 
največji met, trebanjske kegljačice 
so si - prvič v več kot 40-letni 
zgodovini kluba - priigrale 
nastopanje v najbolj elitni ligi v 
Sloveniji v kegljanju, LA ligi.

STATISTIKA: Ekipa je v osemnajstih li
gaških tekmah dosegla povprečje 3.173,33 
točk na tekmo (doma 3.205,44, v gosteh 
3.141,33). Najboljša igralka sezone je 16-let- 
na Nika Radelj z uspešnostjo 13:5 s povpreč
jem 540,50 podrtih kegljev na tekmo. Sledijo 
Katja Šribar 13:5 (53X,00), Milena Veber 
Jarc 11,5:5,5 (534,52), Jasmina Mišič 11:7 
(521,00), Slavica llrihšck 10:8 (520,44), Sil
va Zupančič 9:9 (521,94) in Dušanka Senica 0:1 (504,00).

KONČNA LESTVICA 2011/2012: 1. Lanteks Celje II 32 (110:34), 2. Trebnje I 27 
(93,5:50,5), 3. Impol Slovenska Bistrica 23 (90:54), 4. Miklavž Maribor 22 (82:62), 5. Ra
denska Radenci 17 (72:72), 6. Slovenj Gradec 14 (60:84), 7. Šoštanj I 14 (54:90), 8. Gorica 
Nova Gorica 13 (62:82), 9. Drava DC Ptuj 12 (59:85), 10. Novo mesto 6 (37,5:107,5).

UVRSTITVE PO SEZONAH: 1992/1993 MV (medregijska vzhod): 4. mesto, 
1993/1994 M V: 4. mesto, 1994/1995 M V: 4. mesto, 1995/1996 M V: 4. mesto, 1996/1997 3 V 
(vzhod): 7. mesto, 1997/1998 3V: 1. mesto, 1998/19992Z(zahod): 5. mesto, 1999/2000 IB: 
5. mesto, 2000/2001 IB: 10. mesto, 2001/2002 2Z: 2. mesto, 2002/2003 2Z: 3. mesto, 
2003/2004 2Z: 3. mesto, 2004/2005 2Z: 3. mesto, 2005/2006 2Z: 1. mesto, 2006/2007 1 B: 4. 
mesto. 2007/2008 IB: 4. mesto, 2008/2009 IB: 5. mesto, 2009/2010 IB: 4. mesto, 
2010/2011 1 B:6.mesto,2011/2012 IB:2.mesto

SLIKOPLESKARSTVOIN 
FASADERSTVO ROBI s.p,

Izvajamo zaključna gradbena dela, 
kvalitetno in ugodno

OBNOVA TUDI NA OBROKE!

Robert Norčič, Ostrožnik 6, MokronogTrebelno 

Gsm: 040 898 251, mail: slikopleskarstvo.fasaderstvo@yahoo.com

KULINARIKA JURE 
CATERINS

Za vas organiziramo piknike, veselice, 
fantovščine, dekliščine, poroke, 
obletnice, poslovne pogostitve, 
zabave za zaključene družbe,...
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Šanteji, skupaj s kolegi glasbeniki, 
napolnili novo športno dvorano v 
Mokronogu

Ob materinskem dnevu, torej 25. marca, je ansambel Šantcj iz Šentru
perta pripravil koncert, na katerega so povabili še številne glasbene kole
ge, kakor tudi humoriste. V programu so tako ob Šantejih nastopili tudi 
Modrijani, Ansambel Pogum, Mladi korenjaki, Klapovuhi, Obvoz, Nori 
skomini, Lara Srebernjak, Sevniške mažorete. Mlade žurerke in humori
stka Brankica.

»Dvorana je bila nabito potna, kar je preseglo vsa naša pričakovanja. Zelo 
smo veseli, da so se ljudje udeležili koncerta v tako velikem številu«, je uvodo
ma za Cajtng.com povedala vodja skupine Šantej, Maja, nato pa dodala, da za
radi tako dobrega odziva, pohval in spodbudnih besed že razmišljajo o nasled
njem koncertu, pa tudi koncert ob materinskem dnevu bi, kolje še dejala, lahko 
postal tradicionalen.

Na koncertu so Šanteji pripravili tudi presenečenje za mamico in očija. 
»Ja, to je bilo posebno presenečenje, za kar nista vedela in moram reči, da so 
pritekle tudi solzice. Veseli smo, da nas podpirata, zato smo se njima želeli na 
tak način oddolžiti za ves trud«, je še povedala Maja, kije še dodala, da ji je bilo 
najbolj všeč, ko je cela dvorana z njimi zapela Vdolinitihi. »Občutki so bili bo
žanski, neprecenljivi, saj nam je publika dala potrditev, da živimo svoje sanje!«

Koncert, kije trajal kar dve uri in pol, je povezoval Luka Bregar, Šanteji pa 
so z odličnimi kritikami navzočih in bučnim aplavzom dokazali, da znajo 
peti in igrati, kljub temu, da so izpadli iz vseslovenskega shovva X-factor. 
Spomnimo, Maja in Denis sta dobila s strani žirije NE za njune vokalne spo
sobnosti, medtem ko je Roky dobil DA, a je bil diskvalificiran kasneje. Zakaj 
seje to zgodilo bomo poročali, ko dobimo uradni odgovor pristojnih na POP 
TV. Vsekakor, čestitke Šanteji za izvrsten koncert! {gs}

Iz rezervoarja tovornega vozila, parkiranega 
na parkirišču, iztekalo pogonsko gorivo

V ponedeljek, 2.4. 2012 ob 15.22 je 
v naselju Grm iz rezervoarja tovornega 
vozila, parkiranega na parkirišču avto- 
transportnega podjetja, iztekalo po
gonsko gorivo. Gasilci PGD Trebnje so 
naftni madež na asfaltu posuli z vpoj
nim sredstvom ter površino očistili.

(ReCOt

Otroci iz Vrtca Sončnica iz Velikega Gabra 
obiskali Policijsko postajo Trebnje

Vrtec Sončnica iz Velikega Gabra sodeluje v projektu Pasavček in prav 
v sklopu tega projekta smo obiskali Policijsko postajo v Trebnjem. Sprejel 
in pozdravil nas je policist VPO Niko Avguštinčič ter nas prijazno povabil 
najprej na ogled prostorov.

Za eno skupino nas je bilo malce 
preveč, zato smo se razdelili v dve 
skupini in si ogledali prostore poli
cije. Nič kaj prijetno se nismo poču
tili v prostoru za pridržanje, ker je tu 
mrzlo, temno in priznati moramo, da 
nas je bilo tudi strah. Zelo zanimivo 
pa je bilo v delovni sobi, kjer smo si 
ogledali vso opremo policista po
sebne policijske enote. Posebni jopi
či, čelade, rokavice, ščitniki, palica 

so oprema, ki jo imajo policisti, ko opravljajo zahtevne naloge. Bili smo tudi v 
sobi, kjer svoje delo opravlja dežurni policist. Odpravili smo se tudi v prostore, 
ki so namenjeni vadbi samoobrambe in rekreaciji. Sonce nas j e zvabilo na par
kirni prostor, kje nas je že čakalo specialno policijsko vozilo »marica«. Vpra
šanja so kar deževala, radovednost pa je bila potešena ob zanimivih odgovorih. 
In čisto za konec nas je čakalo še presenečenje. Spoznali smo prijaznega poli
cista Klemna, ki dela kot vodnik službenega psa, in psičko Opso. Navdušile so 
nas njene veščine in znanje, ki se seveda močno razlikuje od tistega znanja, ki 
ga imajo naši domači pasji ljubljenčki. Z zanimanjem smo poslušali pripove
dovanje policista Klemna, ki nam je slikovito opisal, kako s psičko preživita 
dan, ki se začne z zajtrkom, nadaljuje z delom in igro, do počitka.

Ob zaključku obiska smo se zahvalili komandirju in policistom Policijske 
postaje Trebnje za prisrčen sprejem, za zanimivo in poučno spoznavanje nji
hovega dela, in vsem podarili naše izdelke, nas pa bo na ta obisk spominjala 
fotografija s simpatično psičko Opso.

FRIZERSKI SALON
44'

GSM: 041729 755

nisokohlitetna lasna kozmetiko lisap 
El|il:/striženje GRATK 
pri nos Iriziramo BREZ NAROČANJA!

nnzmsiasAi0«
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DARILNI BON
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llVoblieni!

frizerski salon "Tino" • Martina Hočevar s.p. • Obrtniška N, Trebnje 
Delovni čas: tor - pet 8-l8h, sob 8-Bh, pon ZAPRTO! • Gsm: 041119 ZSS

7?<rP
BoP d.o.o.

BoP d.o.o., razrez in prodaja lesa 
Zagorica pri Dobrniču 7 

8211 Dobrnič

RAZREZ IN PRODAJA LESA
Nudimo vam vse oblike žaganega lesa in prevoz!

ZAKLJUČNA GRADBENA DELA - PREVOZI

GRADAAGNIC
Peter Agnič s.p. 

Majcnova 4, Trebnje 

Tel: 07/30 44 752, 
Gsm: 041618 975

Nudimo izvedbo z najkvalitetnejšimi 
materiali in garancijo!
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Nujno potrebna sanacija ograje pri mostu 
proti Jezeru, vaščani Dobrave zahtevajo 
ustrezen dovoz DVA MESECA BREZ ODGOVORA S STRANI OBČINE

Bralec J. B. nas je obvestil o črni točki, kot jo 
je sam poimenoval, ta pa bi sc naj nahajala ob 
cesti Dolenja Nemška vas - Poljane, natanko pri 
odcepu za Jezero. Kot je še dejal, je ograja na ti
stem mostu, ki dejansko pelje nad nekdanjo HI 
proti Dolenji Dobravi, močno načeta, celo toli
ko, da visi stran od mosta.

Bralec je še dodal, daje tam izredno nevarno za 
pešce, tudi otroke, ki zjutraj ali pa zvečer, po temi,

Ograja je močno odmaknjena od mesta, kjer bi morala 
hiti, da hi skrbela za varno prečkanje mostu pešcev.

hodijo tod, saj da lahko stopijo mimo pločnika (ker 
je odstopila ograja) in padejo v luknjo, pri tem pa 
se seveda lahko poškodujejo.

Cajtng seje takoj odpravil na ogled takoimeno- 
vane črne točke in dejansko takoj videl tisto, o če
mer je govoril bralec, ki seje na kraj dogodka pri
peljal nekaj minut za tem. Bralec je še enkrat opisal 
bojazen oz. nevarnost, ki preti pešcem, hkrati pa je 
dejal, daje do tega prišlo zato, ker je most preozek 
in tovornjaki, pa tudi malo širši traktorji, enostavno 
ne morejo preko mostu, zato vedno malo odrinejo 
ograjo, ki je sedaj na koncu že pol metra (ali več) 
odmaknjena od točke, kjer bi morala stati.

Z lica mesta smo poklicali predsednika KS Do
lenja Nemška vas Darka Matka, ki je bil ravno 
takrat - po uradni dolžnosti za KS DNV - v Šmavru, 
a je bil takoj pripravljen na pogovor. Ko smo mu 
opisali problem, nam je odvrnil, da problem pozna 
in da je nanj že odreagiral, kot je bilo v njegovi 
moči. Ko smo želeli izvedeti malo več (kaj je dejan
sko storil), je dejal, daje na sestanku in da nas bo o 
vsem obvestil v najkrajšem možnem času.

Po dveh urah se je Matko oglasil v uredništvu 
Cajtnga in pojasnil, daje problem globlje narave, 
kot mislimo. S tem je želel povedati, da ni proble
matična le ograja na mostu, temveč kar most

/I problem je, kot trdi predsednik KS Dolenja Nemška vas 
Darko Matko večji, saj ni težava le v ograji, temveč kar v 
celem mostu. Krajani bližnje Dolenje Dobrave namreč s 
tovornjaki ali večjo kmetijsko mehanizacijo ne morejo 
domov, saj je most - gledano s HI - prenizek, če želijo 
čezenj, pa je preozek. Ravno zato hi naj tudi prišlo do 
poloma ograje.

cel. S seboj je v uredništvo prinesel podpise kraja
nov Dolenje Dobrave, ki so nanj oz. na KS DNV 
31. 01. 2012 naslovili zahtevo po nujni ureditvi 
priključka za Dolenjo Dobravo. Krajani naselja 
Dolenja Dobrava namreč pravijo, da imajo za dos
top v vas sicer dva dovoza, a sta oba omejena. Prvi 
je podvoz pod cesto H1, kjer je višina 2,80m, drugi 
paje omejen s širino, gre za nadvoz nad H1, kije bil 
v naselju Jezero z dne 27. januarja letos s promet
nimi tablami omejen na širino 2,50m. Krajani Do

lenje Dobrave zaključujejo, da nobeden od nave
denih dostopov do naselja z novo omejitvijo mostu
ni primeren za tovorna vozila ali večjo kmetij
sko mehanizacijo, zato zahtevajo, da se ta proble-

Znakov, ki so omejevali prehod vozil, širšim od 2,5m, ni 
več, ostanki le-teh pa so razmetani naokrog. S tem težave, 
dragi Občinarji, niste rešili, saj ljudje nekako morajo 
domov, pa čeprav tisti s širšimi vozili vozijo z enim kolesom 
po cesti, z drugim pa po pločniku.

malika obravnava in sicer prioritetno.
Dopis s takimi zahtevami svojih sovaščanov je 

Matko, kot smo že zapisali, prejel 31. 1. 2012, še 
isti dan paje na občino Ircbnjc poslal dopis, kjer 
občinske veljake seznanja s problematiko v KS, ka
tere predsednik je, hkrati pa je v dopisu omenil še 
kup drugih stvari (seveda ni pozabil niti - sedaj že 
znanega - pločnika, za katerega bi lahko bil denar, 
pa ga zaradi župana in njegovih svetnikov še ne 
bo), ki tarejo KS. Odgovorov kogarkoli izmed tis
tih, na katere je naslovil dopis, torej župana 
Alojzija Kastelica, Antona Kastelica iz Oddelka

Predsednik KS Dolenja Nemška vas Darko Matko je s 
problematiko seznanit pristojne na Občini Trebnje, a v 
dveh mesecih ni dobil odgovora župana Alojzija Kastelica, 
niti Toneta Kastelica iz Oddelka za okolje in prostor, kakor 
tudi ne od občinskega inšpektorja Vinka Ribiča in tudi ne 
od direktorja OU Janeza Pirca.

za okolje in prostor, občinskega inšpektorja Vinka 
Ribiča, kakor tudi direktorja OU Janeza Pirca, do 
dandanes, torej po več kot dveh mesecih, kot trdi 
Matko, ni dobil.

Naj se na tem mestu spet vprašamo - je to ža
lostno ali sramotno, da ne morejo naši vrli Obči
narji v dveh mesecih človeku, ki sc trudi v javno 
dobro in je za to postavljen s strani ljudi, odgo
voriti na eno pošto? Pa poskusimo potegniti črto 
sami. Most nad nekdanjo HI ni vredno v celoti (ali 
pa vsaj ne z nekimi večjimi finančnimi vložki) ob
navljati, ker bi se naj vsi ti nadvozi nad nekdanjo 
hitro cesto H1, ker je le-ta prekvalificirana v regio- 
nalko, kmalu rušili (kdaj bi naj to bilo, sicer še ved
no ni znano, glede na ažurnost nekaterih pa bo 
morda prej potrebno menjati asfalt na lil). Če 
mosta torej ni vredno obnavljati, pa se ga lahko vsaj 
sanira do te mere, da bo varen, kar bi se lahko nare
dilo že, kot j e dejal bralec, ki nas je o zadevi tudi ob
vestil, z nekaj 100 evri. S tem bi seveda rešili le 
problem ograje na mostu, kar bi zagotovilo vsaj 
malo večjo varnost ljudi, ki ta most prečkajo, ne bi 
pa rešili problema dostopa vaščanov Dolenje Do
brave do doma s tovornjaki in večjo kmetijsko 
mehanizacijo. A slednje ježe malo težja naloga!

A res? Mar nimamo ljudi, ki bi znali rešiti tudi to 
težavo? Koga in zakaj pa potemtakem plačuje
mo, g. župan? Pa imate vsaj slabo vest? (gs)

Okulistični pregledi
na zdravstveno kartico

Optika Glasmaher Optika Glasmaher

PE Novo mesto PE Brežice
Kettejev drevored 32 Cesta prvih borcev 20c 

8000 Novo mesto 8250 Brežice

pon-pet 9-19 pon-pet 9-18
sob 9-13 sob 9-12

Novo mesto 070 660 650 

Brežice 070 660 660
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Večina proti družinskemu 
zakoniku, kako smo 
glasovali v Trebnjem, kaj 
menijo sokrajani?

Na referendumu smo v nedeljo 25. marca 
2012, volivke in volivci družinski zakonik zavr
nili. Po neuradnih rezultatih je »za« DZak gla
sovalo 45,23 odstotka, »proti« pa 54,77. Držav
ljanke in državljani smo na nedeljskem referen
dumu odločali o potrditvi oziroma zavrnitvi 
družinskega zakonika, ki ga je državni zbor sp
rejel 16. junija lani. Po neuradnih rezultatih je 
za DZak glasovalo 45,23%, proti pa 54,77%.

Če pogledamo le naše kraje, ste ZA družinski 
zakonik glasovali le na nekaterih večjih voliščih 
(Gasilni dom Trebnje, Kulturni dom Trebnje, Dom 
Partizan Mirna in OS Mirna 11), popolnoma vsa 
druga volišča, torej še nekaj večjih in popolnoma 
vsa manjša volišča, pa so bila PROTI, (rezultate 
glasovanja z vseh volišč najdete v priponki na 
Cajtng.com)

Tudi tokrat smo družinski zakonik »potegnili« v 
naše kraje in o tem - kako so glasovali in zakaj tako 
- povprašali nekaj naših ljudi; nekdanjega poslanca 
mag. Franca Žnidaršiča (DSD), nekdanjega pod
župana in direktorja OU Jožeta Povšiča (LGV), 
občinskega svetnika, predstavnika romske skup
nosti Matijo Hočevarja ter župane občin Trebnje, 
Alojzija Kastelica, Mirne, Dušana Skerbiša, 
Šentruperta, Ruperta Goleta in Mokronog Tre
belnega Antona Mavra.

f -liX j
Man. Franc Žnidaršič:

ZA! "Ne potrditev družin
skega zakonika pomeni ko
rak nazaj v civilizaciji.Ljudje 
so sledili pozivu KC in gla
sovali proti. Večina sploh ne 
ve, kaj v zakonu piše. Cerkev 
pa se vtika v državne stvari, 
ki jo nič ne brigajo. Rajši naj

Grega Smole v Litiji do 
še ene gladke zmage

Na eventu pod okriljem WFC Challengcrs, ki seje po
novno odvijal v Športni dvorani Litija, smo bili priča os
mim borbam po MMA in K-l pravilih, med katerimi je 
nastopil tudi naš najboljši borec Grega Smole.

Grega je tudi na WFC Challengcrs 2 dokazal, daje v od
lični formi ter brez večjih težav slavil proti hrvaškemu bor
cu Davidu Dobravcu. V treh rundah po tri minute je Grega 
proti nasprotniku uporabil svojo najnevarnejšo tehniko in 
sicer svoje odlično dovršene low kicke. Naspotniku ni niti 
za trenutek pustil, da bi prevzel iniciativo v borbi ter mu vztrajno zadajal močne udarce v noge, katere j e 
povezoval s posameznimi udarci roke. Nasprotnik nikakor ni našel recepta za Grcgatovo taktiko in 
tehniko, tako daje Grega borbo pripeljal do gonga v svojem slogu, ter slavil s sodniško odločitvijo 3:0. 
(Več, tudi o ostalih borbah, najdete na fighter.si)

WFC ali World Freefight Challenge je slovenska organizacija, katero j e ustanovil Zlatko Mahič in je
trenutno vodilna organizacija v Sloveniji za MMA in KI borce in ena izmed vodilnih v Evropi.
WFC vedno gosti svetovno znane borce ter j e medijsko zelo dobro pokrita.

drega Smole je napadal s svojimi 
značilnimi Ion' kieki, seveda pa je vmes 

padla tudi kakšna "ročna bomba "

rešuje svoje umazane finančne in moralne posle. 
Sam sem zakon podprl, ker živim v 21. stoletju in 
moj pogled seže k sreči dalj od primitivizma razmer 
v katerih živimo. Zakon je dober, je v korist vseh ot
rok, hkrati pa zagotavlja enakost pred zakonom 
vsem vrstam družine po zgledu ureditve v številnih 
demokratičnih družbah. Pri nas žal mnogi šene ve
do, kaj je demokracija. Eni pač želijo, da bi imeti 
pod "obvezno"samo tradicionalno družino, čeprav 
je realnost drugačna, saj več kot polovica otrok živi 
v drugačnih družinah in prav zaradi tega je zakon 
želel urediti vse njihove pravice na novo in v celoti. 
Na žalost sem v opevanih tradicionalnih družinah 
videl veliko nasilnih in pijanih očetov, kakšno lju
bečo mamico s črnim očesom in prestrašene ot-ro- 
ke... ločitev prepovedana, zaščita otrok "ni pome
mbna"! Čeprav zakon v ničemer ni ogrožal tra-di- 
cionalne družine, za vse druge po zavrnitvi zakona, 
še dolgo ne bo ustreznih rešitev in pravic, kar ni 
dobro. Nikogar ni sram niti zato, da se je dober za
kon rušilo z referendumom za ceno štirih milijonov 
evrov, ki bi jih lahko in morali porabiti za pomoč

revnim... tudi v tradicionalnih družinah. Zavrnitev 
zakona tako pomeni povečanje revščine enih in 
drugih. "

Anton Maver: ZA! "Refe- 
rendum o družinskem zako
niku ni bil nujno potreben. 
Državi je povzročil velike st
roške, poslanci pa so odloči
tev preložiti na volivce. Oce
njujem, da gre za neodgo
vorno dejanje. Volilni izid v 
naši volilni enoti je bil tak, 
kot je bi! pričakovan - nega
tiven. Osebno sem sprejem 

družinskega zakonika podpiral. Razumel sem ga 
kot korak bližje k realnosti, v kateri se je družba 
znašla. Kar se pa tiče vašega zadnjega vprašanja, 
pa lahko odgovorim, da ne gre za to, da se je ali da 
bi se komu zgodila krivica, pač pa, da nam je ponu- 
dena še ena prilika, da se Slovenija pokaže v vsej 
svoji veličini do realnega sveta in do dejstev, s ka
terimi živimo. "

Nekatera doživetja so nepozabna.
Začnejo se v pravi banki s kreditom za nakup stanovanja - z kredita nespremenjena, če se odločite za kredit z nespremenljivo
nespremenljivo, spremenljivo ali kombinirano obrestno mero. obrestno mero, ki ga lahko odplačujete tudi do 30 let. Možnosti

pri najemu kredita je veliko. Posvetujte se s svetovalcem za osebne 
Vaša mesečna obveznost je lahko celotno obdobje odplačevanja finance v NLB Poslovalnicah.

NLB®

www.stanovanjskikredit.si Kontaktni center: 01 477 20 00
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Dušan Skerbiš: ZA! "V
nedeljo se je še enkrat več iz
kazalo, da z referendumom 
zainteresirana manjšina od-

Tirn i^ir ^oia 0 za^eva^< 0 katerih so
pred tem s prepričljivo veči- 
no že odločili v državnem 

BS zboru. Zaradi te manjšine in 
| sistema, ki to dopušča, osta

jajo ob strani nekatere rešit
ve, ki v enakopraven položaj 

postavljajo vse državljane. Prepričan sem, da bi 
morala pri pripravi zakonov prevladovati strokov
nost in dialog, za uspešno izpeljan referendum pa 
bi bilo smiselno uvesti kvoto, s katero bi preprečili 
zainteresirani manjšini (verjetno večina med njimi 
zakonika ni niti prebrala, ampak je odločala na 
podlagi 'navodil' in posplošenih, ceh napačnih ar
gumentov), da odloča o zadevah, ki se tičejo večine. 
Sam sem obkroži! ZA, ker menim, da družinski za
konik pod eno streho združuje rešitve, ki so danes 
zapisane v več različnih zakonih, in tudi na papirju 
v enak položaj postavlja vse otroke, ne glede na to, 
v kakšni družini živijo."

Matija Hočevar: ZA!
"Vsebine družinskega zako
nika v popolnosti ne poznam, 
ker zaradi nenadne bolezni v 
družini nisem uspel sprem
ljati predstavitve vsebine ter 
soočenj zagovornikov in nas
protnikov družinskega zako
nika. Zasledil sem te, da se bi 
s sprejetjem uradno uvelja
vile drugačne oblike družine. 

Iz osebnih izkušenj vam lahko zagotovim, da raz
lične oblike drugačnosti pri ljudeh niso nikoli po
polnoma sprejete, ker odstopajo od povprečnega 
vzorca družbe. Tudi, ko se drugačnost že dokaže, in 
tudi ne ogroža nikogar, obstaja med ljudmi veliko 
dvojne morale, ko po službeni dolžnosti ravnajo z 
"drugačnimi" enako kot z ostalimi prebivalci dr
žave, sicer pa še vedno takega državljana ne bi že
leli za svojega soseda. Osebno me torej izid re
ferenduma ni presenetil. Referenduma se torej za

Osnovna šola Veliki Gaber spet 
okradena, tokrat za pet 
računalnikov in tri monitorje

Zadnji vikend v marcu so imeli trebanjski policisti kar nekaj 
dela. Kot poroča Alenka Drenik, tiskovna predstavnica PU No
vo mesto, je v kraju Globoko nekdo iz delovnega stroja iztočil in 
odtujil okoli 250 litrov goriva, v okolici Trebnjega pa je nekdo 
med 24.3. in 25.3. odtujil 14 lesenih panjev s čebelami in lastni
ka oškodoval za okoli 3.000 evrov. A to še ni bilo vse, nekdo je 
namreč še vlomil v šolo in odtujil pet računalnikov in tri 
monitorje, škode pa je nastalo za okoli 3.000 evrov.

Razbiti stekla, odpreti okno, porezati 
kable, zagrabiti nekaj računalnikov 
in monitorjev ter odpeketati. Pet 
minut strahu, so dejali nekoč. V OŠ 
Veliki Gaber se je to zgodilo že drugič. 
Slika je simbolična!

Naš vir iz Velikega Gabra pa je vedel o zadnji tatvini povedati še nekaj več. Podobna kraja bi se naj na 
isti šoli zgodila že pred kratkim, a kot kaže Gaberčanov vse to ni izučilo. Ravnateljica bi naj po na
ših podatkih sicer razmišljala v to smer, da bi na okna namestili trdnejša stekla, a verjetno tatovom tudi 
ta ne bi preprečila kraje. Do računalnikov in monitorjev bi naj tatovi namreč tako zadnjič, kot tudi tok
rat, prišli skozi okno. Na učilnici, ki se nahaja v pritličju, bi naj razbili steklo, nato odprli okno in - 
kako preprosto - skozenj vstopili. Z odklapljanjem računalnikovih oz. monitorjevih kablov se - po na
ših neuradnih infonnacijah - tatovi niso ubadali, temveč sojih le "pocvikali" in urno zapustili prostore.

Ker je tudi tokrat nastala velika škoda, po oceni PU Novo mesto okoli 3.000fc’, seje potrebno resno 
vprašati, če ne bi bilo ceneje na okna računalniške učilnice namestiti rešetke, morda pa bi bilo še eno
stavneje le-to preseliti v višje nadstropje. Vsekakor gre za že drugo opozorilo, daje potrebno bolje va
rovati šolo oz. predmete v njej, saj sc konec koncev s tovrstnim ravnanjem troši skupni denar. Kot smo 
še izvedeli, bi naj bil varnostnik podjetja Suprima na kraju dogodka že cca 10 minut po sprožitvi alar
ma, a so tatovi v tem času že naredili svoje. (gs)

radi višje sile nisem udeležil, kar NI v moji navadi 
in se redno udeležujem volitev in tudi referendu
mov. Opredelil pa sem se za družinski zakonik".

(psi

Ker nismo prejeli odgovorov (mnenj) Alojzija 
Kastelica, Jožeta Povšiča in Ruperta Goleta. vsi, 
ki so odgovore poslali, pa so podporniki družin
skega zakonika, smo se odločili, da za mnenje pro
simo še tiste, ki bi naj - če upoštevajo navodila st
ranke - glasovali proti. Zato smo ista vprašanja nak
nadno zastavili še podžupanji Nadi Pepelnak 
(SDS), podžupanu Silvestru Perparju (SLS) in 
Francu Kozlevčarju (Nsi), a tudi njihovih odgo
vorov nismo prejeli.

Nimajo svojega mnenja, se ga mar sramujejo 
ali pa sc le to razlikuje od mnenja stranke?

VPRAŠANJA. KI SMO ZASTAVILI:
/. Kako komentirate izid referenduma na držav

nem nivoju in kako v našem volilnem okraju?
2. Kako ste glasovali vi osebno in zakaj ste tako 

glasovali?
3. Menite, da se je (bo) z rezultatom referenduma 

komu (z)godila krivica in zakaj?
4. Zakaj menite, da so ZA glasovali le na štirih 

več-jih voliščih v našem volilnem okraju, povsod 
drugje (predvsem pa na vseh podeželskih voliščih) 
pa so bili PROTI?
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Ko bi se Komunali dalo pomagati, se ne 
naredi nič, ko pa nima dovolj prihodkov, 
sejo napada ... Kako trebanjsko!

V sredo, 4. aprila 2012, je potekala 10. redna seja Občinskega sveta Ob
čine Trebnje. Že na začetku jo je zaznamovala potrditev mandata novemu 
svetniku Gregorju Kaplanu, saj je nekdanji občinski svetnik stranke DSD, 
g. F rane Žnidaršič, odstopil z mesta svetnika.

Točka, pri kateri so se svetniki najbolj zadržali je bila sprejetje Odloka o 
plakatiranju in obveščanju v Občini Trebnje. Ni potrebno še enkrat več na
vajati, da so se vsi predlogi župana in občinske uprave potrdili z večino glasov. 
Ne glede nato, da so svetniki opozicije večkrat opozorili tako župana, kakor tu
di ostale svetnike, ki so predloge brez sprememb podprli, da sprejemajo pro
tiustaven in protizakonit Odlok, so to storili. Očitno se tako župan, kakor tudi 
njegovi svetniki, požvižgajo na zakone naše države in v Trebnjem doživ
ljamo pravi - despotizem.

"Despotizem je strokovni izraz, ki se uporablja za označevanje vrste vladavine in sicer po
meni vladavino despota, torej vladarja, ki vlada z popolno oblastjo. Despotizem je torej vlada
vina in volja enega, ki ima neomejeno oblast. Oblast je vedno le v interesu gospodarja oziroma 
vladarja. Aristotel je primer-jal despotizem z vlogo očeta v družini, ker ima avtoriteto nad ot
roci, ki imajo še mlad razum in ženo, ki ima nepopoln razum. Oče ve, ker je pač tako in ne ker 
bi dejansko bil toliko bolj pameten. Stvar je pač v naravi." (iz enciklopedije)

Torej - imamo despota in njegove otroke, ki imajo mlad razum in ženo, ki 
ima nepopoln razum. In oče ve, ker pač tako je in ne, ker bi bil dejansko ta
ko pameten!!!

Baron de Montesquieu, kije razločil tri oblike vladavin, je zapisal, da ta obli
ka vladavine izhaja absolutno iz arbitrarne (poljubne) oblasti, brez zakona. 
Izobrazba jev despotizmu nepotrebna, če pa že obstaja, je namenjena samo 
zbijanju duha in morale. Prav tako ljudje ne smejo »znati« razmišljati, kajti 
lahko pride do tega, da bi ugotovili, da jih despot izkorišča in bi se mu uprli. 
Despotizemje po njegovem mnenju čista zloraba oblasti.

Kako bi si sicer razlagali sprejemanje odločitev trebanjskega Občinskega 
sveta, ki so v nasprotju s slovensko zakonodajo in o katerih je celo Ustavno 
sodišče Republike Slovenije nekajkrat odločilo, da so takšni Odloki, kot so ga 
sprejeli včeraj v Trebnjem, protiustavni, hkrati pa tudi protizakoniti, saj 
prepovedujejo tisto, kar državni zakon izrecno dovoljuje.

ŽUPANOV PREDLOG: DENAR ZASEBNIKU 
NAMESTO OBČINSKEMU PODJETJU

Halo beton dM ima številne zadovoljne stranke na področju betona. Naše glavne 
prednosti so poznavanje dela z neizkušenimi kupci, svetovanje za vas najprimernejše 
sestave betona in dostava v dogovorjenem času. Odločite se za betonarno Trebnje!

Ponosni lastniki (tnilikctoliiiliovosli

ZIME

BETONARNA TREBNIE
HUM MO

Halo beton dio., Podjetniško ulica 9, TREBNJE - www.halobeton.si - halobeton@gmail.com

preudarno, da se čim več pravic podeli lastnemu javnemu podjetju in se tako 
tudi poskrbi za višji prihodek lastnega podjetja in boljše finančno poslova
nje. Takšne izkušnje imajo tudi številna mesta v naši neposredni soseščini, med 
drugimi tudi Dunaj in Gradec.

Pri nas pa zopet odločamo po svoje v slogu despotizma. Saj ni važno, če 
je prav, važno je, da je tako, kakor jaz rečem. In jutri, ko se bodo pregledo
vale bilance Javnega podjetja, bo najbrž ena prvih pripomb takšna, kot je bila 
ničkolikokrat do sedaj - da JP Komunala premalo stori za povišanje prihod
kov od zunanjih dejavnosti.

Morda res, ampak župan tokrat tega novemu direktorju Tomšiču zago
tovo ne bo mogel očitati, saj sam bolj skrbi, kako bodo posel dobili drugi, 
privatni izvajalci, kot pa domače, javno podjetje. (gs)

Nikakor pa nam ni jas
no - zakaj Občina Treb
nje ne pomaga in zava
ruje interese občinskega 
podjetja, katerega je ve
činski solastnik, ampak 
bo očitno pomagala za
sebnim podjetjem. A to 
diši zopet po korupciji?

Namreč, ob predlogu 
Odloka o plakatiranju in 
obveščanju, kije bil pred
stavljen že pred časom, je 
svetnik DROT Janko Za

krajšek predlagal, naj se na osnovi podobnih primerov dobrih praks v drugih 
občinah in drugih državah koncesija za plakatiranje v občini podeli lastne
mu Javnemu podjetju. V tujini so namreč ugotovili, daje najbolj smotrno in

J *upan ne pomaga občinske, 
odjetja, ampak želi posel dali " 

bnikom? (Spet) diši po korupciji?

VAŠ KOMENTAR...
CAR: Če me spomin ne vara, je Andrej Jevnikar član nadzornega sveta 

Komunale in Korbar član skupščine Komunale. Vsaj tako je pisalo. In ta 
dva se bi morala najbolj boriti za interese in dobro poslovanje Komunale, 
kije naše, davkoplačevalsko podjetje. Ta dva pa sta tudi svetnika občinske
ga sveta. Če prav razumem ta članek pa ta dva svetnika nista podprla pred
loga, da ta posel prevzame oz. pripada Komunali in da si s tem poveča do
hodke, ampak sta podprla županov predlog, da se da koncesija privat pod
jetju??? To je kriminal in za to bi morala odgovarjati, ker škodita Komunali 
namesto da bi se zanjo borila in ji pridobivala profitabilne posle. Že zdaj pa 
grem stavit, da bo župan dal koncesijo kakšnemu svojemu znancu. Kimajo
če lutke v občinskem svetu, kar tako dalje. Še mal, pa ne boste mogl delat 
več škode, ker ste na idealni poti, da nas spravite na kant.

JANEZ: Bravo, pravi koruptiven despot je tale Pucko! Komunala jefuč, 
saj jo Pucko že 15 letu uničuje in uničujo bo, tako kot bo uniču občino.

• brušenje,lakiranje ali oljenje parketa
• nabava in polaganje masivnega parketa
• nabava in polaganje gotovih parketov
• nabava in polaganje PVC podov
• velika izbira gotovih parketov
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HOTEL OPARA PREDSTAVLJA

HALO
OPARA

Najokusnejši telefonski številki:

07 30 44 005 
051 646 646

BREZPLAČNA DOSTAVA:

-ma
-solate
-torte in sladic

V spomladanskem 
marcu bomo naše 
vitrine napolnili z 
novimi pregrešnimi 
okusi tort.

ZAUPAJTE NAM 
PRIPRAVp TORTE 
PO VASI ŽELJI:

- torte za obhajila in birme
- poročne torte
- rojstnodnevne torte raznih 
oblik

Več slik na:
FACEBOOK 
Hotel-Opara Trebnje

Jwm m.
.. . - i intio
€** . ,,,v

V Šentlovrencu so naredili 
velikonočno butaro, kije 
letos dolga kar 24 metrov

Nesreča na Medvedjeku, 
trčila osebno vozilo in 
priklopnik

Na mednarodnem karate 
turnirju Rok in Tarik do 
brona, Dimitra do 5. mesta

Tudi letos smo člani Konjeniškega kluba Tc- 
mcniške doline skupaj s Čateško konjenico že 
tradicionalno (tretjič) organizirali izdelavo veli
konočne butare - velikanke. Letos je bila dolga 
že kar 24,5m (lani je merila I8m, predlani 12m).

Zadnji teden pred cvetno nedeljo vsak dan po 
službi intenzivno krasimo in urejamo butaro, daje 
na Cvetno nedeljo nared. Še prej je potrebno po

okoliških gozdovih nabrati material za butaro (les
ka, bršljan, popkovina, mačice, brin). Za transport 
do farne cerkve iz Kukenberka do Šentlovrenca 
uporabljamo prirejen voz, ki ga vleče konj. Zaradi 
velikosti butare je potrebno pripraviti natančen na
črt, kako butaro spraviti na voz in nato do ceste.

Upamo, da bo naslednje leto butara še večja.

V torek, 3. aprila 2012 ob 12.24 seje na lokalni 
cesti med Velikim Gabrom in Rlusko, v kraju 
Medvedjek, zgodila prometna nesreča, v kateri 
je voznik osebnega vozila zapeljal na levo stran 
vozišča, kjer sc je zaletel v tovorno vozilo.

V nesreči je 48-letni voznik osebnega vozila os
tal ukleščen v vozilu. Gasilci PGD Trebnje so pro
tipožarno zavarovali mesto nesreče, odklopili aku
mulator na vozilu, s tehničnim posegom rešili ukle
ščenega, pomagali reševalcem in sanirali mesto ne
sreče. Poškodovanega voznika so reševalci NMP 
Trebnje oskrbeli in odpeljali na zdravljenje v no
vomeško bolnišnico, kjer seje izkazalo, da gre za 
lažje poškodbe. (ReCO. PUNMi

Nesrečo je za Cajtng.com opisal tudi naš bralec 
(hvala, Aleš!), kije bil prvi na kraju nesreče in tu
di poklical pomoč. Več na Cajtng.com!

V soboto in nedeljo, 24. in 25. marca je v Laš
kem potekal veliki mednarodni karate turnir 
Thermana Slovcnia Open 2012. Sodelovalo je 
464 tekmovalcev iz Slovenije, H rvaške, Bosne in 
Hercegovine, Srbije, Avstrije, Slovaške, Nemči
je, Italije in Švedske. Iz KK Trebnje so se tek
movanja udeležili Dimitra Škrekovski, Tarik 
Osmanbašič in Rok Breznikar.

Naši karateisti so se tudi tokrat odrezali zelo 
dobro. Rok Breznikar in Tarik Osmanbašič sta v 
katah dečkov 10-11 let Oz. borbah dečkov 12-13 let 
(do 50kg) osvojila 3. mesto, medtem ko je Dimitra 
Škrekovski v katah deklet 12-13 let zasedla ravo 
tako zelo dobro 5. mesto.

(Zvone Breznikar, trener Karate kluba Trebniei

P0GREBRE JR 
POK0PMSKE 
ST0EJTVE

OKLESER
Rudimo vam vse storitve na enem mestu 

in se trudimo biti n^boljši in najugodnejši.

Oklešen d.o.o.. K Roku 26. Rovo mesto: Tel.: 07/33 70 200 - non stop

< zn i; d.o.o.

- IZDELAVA STROJNIH OMETOV, TLAKOV (estrihov) 
-VSE VRSTE FASAD
- ADAPTACIJA PO KONKURENČNIH CENAH

/i

Omes d.o.o., Ledina 40,8290 Sevnica - 031/598 355

CAJ 25 TNG



Tudi v Šentrupertu sprejeli 
zaključni račun za leto 2011

ŠENTRUPERT, 30. marec 2012 - Na 13. red
ni seji so člani in članici občinskega sveta Obči
ne Šentrupert sprejeli zaključni račun za leto 
2011. Kot zadnji pa so potrdili tudi odlok o usta
novitvi Skupne občinske uprave Mirnska doli
na.

Proračun za leto 2011 je predvideval 4,1 milijo
na evrov prihodkov in 4,3 milijona evrov odhod
kov. Na prihodkovni strani so ga v Šentrupertu rea
lizirali 63,4 % (2,6 milijona evrov), na odhodkovni 
pa v višini 65,4 % (2,8 milijona evra). Pri tem so 
dober milijon evrov namenili investicijam: iz
gradnja odprtega širokopasovnega omrežja elekt
ronskih komunikacij, vodovod Škrljevo, prva faza

til F “Občina
mntšk ^^Mkor planirala 

vel, tako na
■ ■ prihodkovni, kot na

odhodkovni strani, 
a vseeno lahko 

[cenimo, da smo 
preteklo leto 

zaključili 
^^^uspešno ”, je 

povedala 
orica OH 

Jazbec.

rekonstrukcije dovozne ceste v obrtno-podjetniško 
cono Farovški hrib, rekonstrukcija dela ceste Trs- 
tenik-Gorenje Zabukovje v Zabukovju in ostale 
manjše rekonstrukcije javnih poti in lokalnih cest v 
okviru investicijskega vzdrževanja. 800 tisočakov 
so porabili za trasfere, torej za razpise za društva, 
štipendije, največji del pa za šolske prevoze, pre
hrano učencev v osnovni šoli, oskrbo v domovih za 
starejše občane in plačilo razlike cene programov v 
vrtcih za prvega otroka. 900 tisoč evrov je bilo te
kočih odhodkov, torej materialnih stroškov, stroš
kov tekočega vzdrževanja, zavarovanja premože
nja in podobno.

„ Lahko ocenimo, da smo preteklo leto kljub vse
mu uspešno zaključili. Občina je vsekakor plani
rala vel, tako na prihodkovni, kot na odhodkovni 
strani. Lahko opazimo, da investitorji nimajo sred
stev za vlaganje, kar pomeni izpad pri komunalnem 
prispevku. Se pa pozna tudi, da se je izgradnja od
prtega širokopasovnega omrežja premaknila v dru
go polovico leta, kar pomeni, da ni bilo realizirano 
v tolikšni višini, kot smo planirali, "je pojasnila di
rektorica Občinske uprave Občine Šentrupert Ma
teja.lazbec.

Za Mirno in Mokronog-Trebelnim pa so tudi v 
Šentrupertu potrdili odlok o ustanovitvi Skupne 
občinske uprave Mirnska dolina, ki bo zaenkrat 
pokrivala področji inšpekcijskega nadzora in ob
činskega redarstva. Delovati naj bi začela v pol le
ta, sedež pa bo imela v Mokronogu. (Petra Kmet

Kmetijska zadruga Trebnje,z.oo.
Stari trg 2, Trebnje

Ugodna ponudba 
v aprilu in maju:

3

VRTNI CENTER
Pestra izbira: - grmovnic

- balkonskega cvetja
- sadik zelenjave,...

Velika izbira zemlje za rože (substrati)

AKCIJSKE CENE SREDSTEV ZA VARSTVO RASTLIN
Posebna ponudba za zatiranje plevelov v koruzi:

- Lumax 1/1 = 17,55€/I ^ Lum3x
- Lumax 5/1 = 16,88€/1

Totalni herbicid
!
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- Touchdovvn 1/1 = 8,99€/l
- Touchdovvn 5/1 = 7,86€/l

Touchdoinn

Gospodinjski plin ob nedeljah v Supermarketu Trebnje

Vabljeni v poslovalnice Kmetijske zadruge Trebnje!

Kuhanje zelja in ajdovih žgancev v oddelku Ribic z Elino babico
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V okviru projekta Naša hrana smo v oddelek povabili Elino babico, ki nam je bila pripravljena pokazati, 
kako se skuha kislo zelje in ajdove žgance. V vrtec j e prinesla velik 
kuhalnik, kuharice pa so nam priskrbele ustrezne sestavine in pri
pomočke. Otroci so se na kuhanje ustrezno pripravili umili so si 
roke in si zavezali predpasnike za kuhanje. Babica je otrokom po
nudila kislo zelje, da so ga poizkusili, preden ga je dala kuhati. Ko 
smo čakali, da se zelje in žganci skuhajo, smo prepevali ljudske pes
mice in pripovedovali deklamacije, eno novo ljudsko pesem pa nas 
je naučila Elina babica. Ko so bili žganci kuhani jih je babica »natr
gala« v lončeno posodo, kamor je predhodno že dala zelje, nazadnje 
pa je vse skupaj zabelila z domačimi ocvirki. Otroci so z leseno žli
co to z veseljem pojedli. (Strokovni delavki Brigita in Simonat

Veterinarska postaja Trebnje d.0.0.

TELEFON
- Ambulanta Mokronog: od 7. do 8. ure: 07 3499 014
- tajništvo: 07 34 82 120 (od 7. do 15. ure)
- ambulanta, lekarna: 07 34 82 122 (v obratovalnem času)
- Tina Kovač, dr. vet. med.: 031380 257 (amb., lekarna)
- Elisangela Martins, dr. vet. med.: 041638103 (amb., lekarna)

MOBITEL
- Dionizij Valjavec, dr. vet. med.: 041 606 903
- Damjan Mišmaš, dr. vet. med.: 041310 307
- Mihael Kališek, vet. teh.: 041 619 574
- Žan Zorman, vet. teh.: 031 363 246

NAŠE STORITVE:
■ Ambulanta za male živali:

- preventivna cepljenja proti kužnim boleznim in 
odpravljanje notranjih zajedavcev

- pregledi in ambulantno zdravljenje psov, mačk in 
drugih malih živali
- kastracija in sterilizacije psov
- kastracije in sterilizacije mačk
- svetovanje o prehrani hišnih ljubljencev

■ Diagnostika:
- klinična
- rentgenska
- citološka
- laboratorijska

OBRATOVALNI ČAS LEKARNE IN AMBULANTE:
od ponedeljka do petka od 7. do 19. ure, ob sobotah od 8. do 12. ure

24-umi telefon: 07/3482-120

■ Lekarna
■ Trgovina s hrano: Eukanuba, Mills, Royal Canin
■ Identifikacija in registracija živali (SIR)
■ Veterinarske storitve na terenu
■ Reprodukcija domačih živali
■ Pregled kobil na brejost z ultrazvokom na domu
■ Izvajanje DDD: Dezinfekcija, deratizacija, dezinsekcija

CA) TNG



NOVI RENAULT TVVINGO RENAULT CLIO ŽE OD 8.590 €
ŽE OD 7.990 €

RENAULT MEGANE KOLEKCIJA 2012 RENAULT SCENIC KOLEKCIJA 2012 
ŽE OD 12.590 € ŽE OD 14.390 €

RENAULT GRAND SCENIC KOLEKCIJA RENAULT MASTER
2012 ŽE OD 16.730 € ŽE OD 16.044 € + DDV

vwww.avto-vovk.si

AVTO CENTER

VOVK
—TREBNJE

AVTOCENTER VOVK
Podjetniška ulica 7,07/348-17-22 in 07/348-17-24, www.avto-vovk.si.
Odprto od ponedeljka do petka od 8. do 17. ure, sobote od 8. do 12. ure, nedelje zaprto

RENAULT

PORABA PRI MEŠANEM CIKLU 3,4 - 9,8 I /1 O O k m . EMISIJE C02 90-260g/km
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Več na www.extraform.si
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EXTRA-FORM trgovina

5?? NA NOVI LOKACIJI
W Obrtniška ulica 22, Trebnje (nekdanja diskoteka Afrika)

Tel: 07/30 45 522, 051 61 1 958

IN KOPALNIC
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VRHUNSKA 
KA

keramika v klasičnem ali modernem 
dizajnu (španska, poljska, italijanska, srbska)

KOPALNIŠKI
1

20%
popust na keramiko

KUPON


